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Uit de bestuurskamer

KopVisie
van de voorzitter

gehaald en een vossenjager die al meerdere jaren 
lof oogst tijdens de Tour de France en recent op 
het WK.
Maar bovenal hebben we een unieke groep spor-
tieve fietsers, die zich elke zondagochtend meldt 
aan de inschrijftafel van Koos. Ook die leden 
komen in deze editie aan het woord. En laten 
we vooral de vele, vele vrijwilligers niet vergeten 
waar TCP al 40 jaar lang een beroep op kan doen. 
En ook de sponsoren en begunstigers mogen in 
dat rijtje en in deze Zadelpen niet ontbreken. 
Daarvoor verwijs ik graag naar artikelen elders in 
deze editie. Eigenlijk wil ik de gehele inhoud van 
harte aanbevelen. Het is een passende weergave 
van heden en verleden van onze toerclub. In het 
verlengde daarvan heb ik het volste vertrouwen 
in de toekomst. Met elkaar sportief op weg naar 
het gouden jubileum over tien jaar!

Namens het bestuur, 
Marc van Buijtene

Ik heb geen 10-rittenkaart voor de veerboot 
naar Texel en ik werk ook niet bij de Marine. 
Toch moet ik deze weken regelmatig denken aan 
Den Helder. Aan die grootspraak ooit aan de bar 
in een Pijnackers sportcafé: ‘desnoods fiets ik 
ervoor naar Den Helder…’ De rest is geschiede-
nis. Deze weddenschap vormde ontegenzeglijk 
de basis van Toerclub Pijnacker. 

De tocht door de duinen, via Egmond, ’t Kopje, 
Langevelderslag en Wassenaar, werd ooit door 
een recordaantal van 225 TCP-leden gemaakt. 
De klassieker bestaat niet meer, maar daar is wel 
heel veel moois voor teruggekomen. In oktober 
2021 bestaat Toerclub Pijnacker 40 jaar. Daarom 
een speciale dubbeldikke editie van de Zadelpen. 
Is het een complete weergave van de afgelopen 
vier decennia? Nee, zeker niet. Is het een mooie 
weerspiegeling van wat we met elkaar hebben 
georganiseerd en beleefd? Absoluut!  
Bestuur, jubileumcommissie en redactie hebben 
geprobeerd om een originele, creatieve en veelzij-
dige Zadelpen te maken. Het getal 40 vormt daar-
bij de rode draad. Maar er is een woord dat in 
vrijwel alle artikelen terugkomt, of in ieder geval 
voelbaar is: trots! 
 
Bladerend door deze speciale editie is het eerste 
gevoel dat mij bekruipt inderdaad ‘trots’. Wat 
hebben we toch een mooie vereniging. In een van 
de interviews concludeert een relatief jong lid van 
TCP dat het veelzeggend is dat zoveel vrijwilligers 
zo lang bij de vereniging betrokken blijven. En zo 
is het maar net. We hebben bestuursleden die al 
bij de oprichtingsvergadering aanwezig waren en 
sindsdien bestuurlijk actief. Anderen namen deel 
aan de eerste Den Helder-Pijnacker en fietsen nog 
steeds elke zondag hun rondje. Er zijn meerdere 
voormalige jeugdleden van TCP die momenteel 
furore maken bij de Elite vrouwen, we hebben 
een ex-jeugdlid die de Olympische Spelen heeft 
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Niets anders dan trots!
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Kop
van de redactie

Overpeinzingen

De lucht in de banden

Voorwoord

Zomaar een frisse zaterdag-
ochtend in oktober. Het heeft 
een beetje geregend, maar 
nu is het droog. De mannen 
zijn al vroeg in de weer met 
fietsen, wielen, klemmen en 
spanbanden. Een busje vol 
mountainbikes staat al sinds 
vrijdagavond klaar voor ver-
trek. Fietsen beschermd door 
bonte dekens die hun beste 
tijd in veel gevallen al heb-
ben gehad. De laatste deel-
nemers zetten hun MTB op 
de bekende, veel geroemde 
aanhanger van de toerclub. 
Jong en oud stapt de bus 

in. De een druk pratend als altijd, de ander wat 
stilletjes, want het is nog vroeg. De hulptroepen 
vertrekken snel richting noordoosten. Als de bus 
arriveert worden ook de huurfietsen in sneltrein-
vaart verdeeld, zadelhoogte nog wat aangepast. 
Een dagje MTB’en in Ermelo, daar zijn veel han-
dige handen voor nodig.

Een willekeurige greep uit de vele activiteiten 
van TCP in de afgelopen vier decennia. Als wel-
gemeend eerbetoon aan al die vrijwilligers die 
zich in die periode vele uren hebben ingezet om 
de diverse activiteiten mogelijk te maken. Niet 
altijd zichtbaar, vaak een beetje onderschat, maar 
vrijwilligers zijn de lucht in de banden van de TCP-
fiets. Minimaal 7 bar dank!

Roger Abbenhuijs

Overpeinzingen over 40 jaar Toerclub Pijnacker, dat levert een stortvloed op van invalshoeken: hoe-
veel kilometers, ritten, leden, bestemmingen? Welke bestuursleden, commissieleden, wegkapiteins? 
Cijfers en namen die met elkaar het frame vormen van de racefiets die TCP heet. Maar het materiaal 
kan nog zo mooi zijn, het wegdek nog zo gepolijst en uitdagend, het blijft een hachelijke exercitie elke 
rit weer zonder dat ene nauwelijks zichtbare, maar o zo essentiële element: de lucht in de banden.

Zomaar een zondagochtend in 
mei een aantal jaren geleden. 
De wekker ratelt in alle vroeg-
te. Hij legt de klapstoeltjes 
in de auto, stopt regenjasjes, 
zonnebrillen en ook maar een 
warme trui in de riante blau-
we boodschappentas. Zij vult 
ondertussen de thermoskan 
met koffie. Gevulde koeken, 
broodjes kaas en ham gaan 
in de rugzak. Bij het Baken 
worden de bananen, komkom-
mers en sinaasappelen inge-
laden. Uiteraard mag de grote 
jerrycan niet worden verge-
ten. Op naar Noord-Holland 
waar het geel-blauwe bord duidelijk zichtbaar 
langs de kant van de weg wordt geplaatst: Stem-
pelpost Den Helder-Pijnacker.

Zomaar een zondagochtend in april. De fietsers 
voor de rit van vandaag zijn al ruimschoots ver-
trokken. Om 11.30 uur moet alles klaar staan, 
want je weet nooit wanneer de eersten weer 
terug zijn. De dames in het Baken vormen een 
ingespeeld duo. In sneltreinvaart zijn de brood-
jes gesneden en gesmeerd. De rookworsten in 
de pan komen stilaan op temperatuur. Servet-
ten en flessen met saus naar keuze staan op de 
bekende, logische plek. Dat geldt ook voor het 
kistje met wisselgeld. Ze zijn er klaar voor. Met 
groot enthousiasme aan de slag om ook dit jaar 
zoveel mogelijk geld op te halen voor het door 
het bestuur gekozen goede doel.
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40 jaar toeren met Toerclub Pijnacker
Etappe 1: 1981-1990

Bestuur 1981
Ruud Slootweg vz.
Wim Hoogendijk secr.
Niek Minnaard pen.

Wim Goeman
Koos Vonk

De kerk van TCP 1974
Een weddenschap in de kroeg in 1974. 
Daarin ligt volgens de overleveringen 
de basis van de oprichting van Toerclub 
Pijnacker. Die weddenschap - van Den 
Helder terug naar Pijnacker fietsen 
voor een afzakkertje - werd overigens 
gesloten aan de bar van Het Baken (of 
was het toch het restaurant van sport-
hal De Groene Wijdte). Dirk Slootweg, 
Piet Kouwenhoven, Toon Rutten en Dirk 

Slootweg waren in 1974 de mannen die deze uitda-
ging aangingen. Na een aantal jaren deze klassieker 
te hebben gereden, werd besloten om een toerfiets-
vereniging te starten. Die oprichtingsvergadering was 
in ieder geval in Het Baken, de sporthal die in die 
jaren regelmatig werd aangezien als een kerk.

Officiële oprichting 1981
Op maandag 19 oktober 1981 vond in Het Baken in Pijnacker 
de oprichtingsvergadering plaats van Toerclub Pijnacker. Aan-
vang 19.30 uur, zo meldde de advertentie in de Telstar van vijf 
dagen eerder. Toeval of niet, nog altijd is 19.30 uur het vaste 
aanvangstijdstip van de maandelijkse bestuursvergadering van 
TCP. ‘Wekelijks op zondag wordt er een toertocht gereden met 
een officieel karakter, door middel van begeleiding en contro-
leposten’, zo luidt het verslag. ‘Ook organiseert TCP de fietsvierdaagse en wordt er deelgenomen aan 
externe toertochten.’ Het was Will Bossche die een korte toespraak hield tijdens de oprichtingsverga-
dering. Hij bedankte voorzitter Ruud Slootweg voor het vele fietsplezier dat hij afgelopen jaren al had 
geboden en sprak de hoop uit dat dit binnen TCP zou worden voortgezet.

Het eerste blauw-geel 1982
Wollen wielershirts, dat was de gangbare 
kleding op de racefiets begin jaren tachtig. 
Nee, clubkleding was ook toen niet ver-
plicht, maar de saamhorigheid in de begin-
jaren leidde al wel tot het eerste geel-blau-
we tenue. Zoals het speciale artikel elders 
in dit jubileumnummer leert, werd er de 
afgelopen decennia vrijblijvend gefietst in 
zeer uiteenlopende wielertenues. Wel altijd 
met de herkenbare clubkleuren; soms een 
beetje lichter, dan weer een tintje donker-
der. Met name het zogenoemde ‘Mondri-
aan-shirt’ was in het eerste decennium erg 
populair onder de leden.
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Let op de snelheid 1983
TCP is en blijft een toerclub. 
Dat betekent echter niet 
dat er door menigeen best 
stevig werd en wordt door-
gereden tijdens de diverse 
toertochten. Maar hoe kun 
je dat beteugelen? In de 
beginjaren werd gekozen 
voor tijdregistratie tijdens 
lange toertochten, zoals Den 
Helder-Pijnacker. Aan Koos 
Vonk de ‘dankbare’ taak om 
de deelnemers tijdstraffen op te leggen als 
ze te vroeg bij de controlepost arriveerden. 
De snelste groep moest wel een uur ver-
plicht wachten, zo herinnert toercommis-
saris Koos Vonk zich nog.

Rond het IJsselmeer 1982
In de beginjaren van TCP werden er niet alleen op 
zondagochtend ritten gereden, ook werden langere 
evenementen georganiseerd. Uiteraard Den Helder-
Pijnacker, maar ook de Zeelandtoertocht naar Zierik-
zee, het Rondje IJsselmeer en de Elfstedentocht. En 
dat allemaal - uiteraard - zonder navigatie. Tijdens 
de zondagochtend kende de wegkapitein de route, 
daarmee veroordeeld tot erg veel kopwerk. Op de 
foto constateren Rita en Koos Vonk met tevreden-
heid dat de TCP’ers in fraai TCP-tenue klaar zijn voor 
een nieuwe editie rond het IJsselmeer. Op weg naar 

de tussenstop werden 
in de auto de broodjes 
voor de deelnemers 
gesmeerd en langs het 
meer werd elk jaar een 
bosje paling gehaald.

Over de grens 1983
Clubritten, langere tochten, maar ook klassiekers wer-
den er in de eerste jaren door groepen TCP’ers gereden. 
Het Rondje Friesland of IJsselmeer werd ‘gewoon’ vanuit 
Pijnacker opgepakt. Een tocht van 500 kilometers, ver-
deeld over twee dagen. Maar in de jaren tachtig werden 
door groepen van ongeveer 30 mannen en vrouwen ook 
tochten over de grens gereden. Een bekend voorbeeld 
is Luik-Bastenaken-Luik. Officieel was dat geen club-
evenement, 
maar door 
het aantal 
deelnemers 
voelde dat 
vaak wel zo.

De eerste jaren 
1981-1989

De ledenlijst van 1 januari 1982 
telt 104 leden, waaronder ook 
dames (Marleen Smeulers bij-
voorbeeld). Hoewel er nog geen 
jeugdafdeling was telde TCP in die 
tijd al wel 30 jeugdfietsers. Ook 
de Vossenjacht was een onder-
deel dat al vanaf de start werd 
georganiseerd. Anekdote is dat 
voorzitter Ruud Slootweg eerst 
de pijlen uitzette en later van een 
aantal pijlen een dwaalpijl maak-
te. Dat was daardoor echter dui-
delijk herkenbaar, dus verdwaald 
werd er in die periode weinig.
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Visie van de éminence grise:

Het DNA van Toerclub Pijnacker 
in 40 omschrijvingen

-4- Het Baken: De eerste jaren met André als 
uitbater (hij had wel een hekel aan vuile vossen-
jagersvoeten.) De laatste 30 jaar met Willem. We 
kunnen het altijd goed vinden samen. En ik zou 
het Baken aan kunnen lopen.

-5- Wijn: Mijn liefde voor wijn stamt uit mijn tijd 
als tankwagenchauffeur. Veel wijn geladen in 
Frankrijk en sherry in Zuid-Spanje. Dus later het 
maar zelf gaan maken. Zondags na de toertochten 
en tijdens bestuursvergaderingen mag ik graag 
een wijntje drinken.

-6- Trofee: De eerste 
keer zelf ontvangen 
van de feestcom-
missie (Toon van der 
Meijden). Met dien 
verstande dat ik hem 
ieder jaar aan iemand 
anders moest geven. 
Zo was de Koos Vonk 
Trofee geboren.

-7- Voorzitter: Het aantal voorzitters van TCP is 
beperkt. Dat zegt iets van de vereniging. Ruud 
Slootweg was de eerste, Wim Goeman de langst 
zittende. Iedereen heeft zijn eigen stijl. Met Marc 
van Buijtene hebben we nu een zeer enthousi-
aste, ondernemende voorzitter.

Het ontstaan van Toerclub Pijnacker komt in deze jubileumeditie aan bod, net als diverse evenemen-
ten, bekende en minder bekende leden. Maar wat is het DNA van onze toerclub? Wat maakt TCP 
bijzonder en uniek, vooruitstrevend en gezellig? Een - met veel respect - wat ouder vijftal leden heb-
ben we gevraagd om met elkaar tot dat DNA te komen. Zij verdienen het predikaat éminence grise, 
vanwege hun activiteiten voor de vereniging in de afgelopen 40 jaar. Ieder voor zich reageerden zij op 
acht steekwoorden die de redactie hen voorschotelde.

Koos Vonk: 
bestuurslid van 
het eerste uur 
en nog steeds 
elke toerzondag 
paraat om de 
inschrijvingen en 
de afmeldingen 
te registreren:
Koos krijgt woord 
1 t/m 8.

-1- Vossenjacht: Waarschijnlijk vanwege het 
wedstrijdelement is dit altijd wel als bijzonder 
ervaren, zeker de weekenden weg met de vossen-
jagers waren speciaal.

-2- Spark: De wekelijkse inschrijving verloopt 
tegenwoordig prima, hulde aan onze onvolprezen 
IT-specialist Sjoerd van Poelgeest.

-3- Klaverjassen: Jaarlijks evenement met 5 of 
6 tafels en met mooie prijzen geleverd door een 
trouwe sponsor. Ik probeer altijd voor alle deel-
nemers een prijs te regelen.
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DNA in 40 omschrijvingen
Jubileum

-8- Trots: Ik ben van begin af aan bij de vereniging 
betrokken. Heb heel veel leden aan de inschrijfta-
fel gehad en ben met Rita meegeweest naar uit-
eenlopende evenementen. Elke periode had zijn 
charme. Ik ben trots op TCP door de jaren heen.

-9- Dennis: Onopvallend jeugdlid, erg strijdlustig 
en zijn talent was al snel zichtbaar bij de toerclub. 
Ik kon de fiets niet onder zijn gat vandaan krijgen. 
TCP mocht aanwezig zijn bij het feest na tekenen 
van het profcontract van Dennis van Winden. 

-10- Het kopje: Een vast punt bij alle DH-P toer-
ritten. Later opstapplaats voor de jongste jeugd-
leden. De meest uitgebreide stempelpost met 
appeltaart, koffie en traditiegetrouw een mond 
vol spekjes bij vertrek. 

-11- Moeder: De meest uitgesproken titel van de 
ouders en kinderen naar mij toe. Zelfs de nodige 
pers heeft het als kopje aangegeven. “Lia als moe-
der van de toerclub.”

-12- Wim Goeman: De langstzittende voorzitter. 
Was wel een duidelijke voorzitter, die trots was 
op zijn club. Hield van het vaste programma en 
week daar bijna niet van af. Kwam niet aan zijn 
jeugdleden. 

-13- Begeleiders: De meest belangrijke personen 
die met ‘al mijn kinderen’ de openbare weg op 
gaan. Die uitstraling hebben, kindvriendelijk, dui-
delijk en consequent zijn. En die de binding van 
de club kunnen overdragen. 

-14- Weddenschap: Hoe bijzonder is het dat een 
toerclub 40 jaar bestaat naar aanleiding van een 
weddenschap van een paar mannen aan de bar. 
Die elkaar uitdaagden om van Den Helder naar 
Pijnacker te fietsen. 

-15- Ermelo: Ondertussen onze vaste thuisha-
ven tijdens de afsluiting van het toerseizoen. Op 
mountainbikes door de bossen, modder en zand. 
Onderdeel van de jeugd, maar de oudere fietsers 
gaan wat graag mee. 

-16- Dikkebandenrace: Een jaarlijks terugkerend 
evenement van de jeugd bij menig wielervereni-
ging in de regio, waar de nodige krachtmetingen 
werd uitgevochten. En waar menig talent van de 
toerclub het podium betrad. 

-17- Kassa: Ik heb wel eens beweerd dat het 
penningmeesterschap een van de belangrijkste 
functies is in onze vereniging. Peter was het daar 
helemaal mee eens.

Lia Gravesteijn, 
vanaf het begin 
bij TCP betrok-
ken, waarvan 
veel jaren als 
bestuurslid en 
coördinator van 
de jeugdafdeling:
Woorden 9 t/m 
16 zijn voor Lia.

Sjaak Greeve, 
jarenlang pen-
ningmeester en 
vrijwilliger bij 
vele evenemen-
ten, nog steeds 
verantwoordelijk 
voor de leden-
administratie:
Sjaak reageert op 
woord 17 t/m 24.
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-18- Clubkleding. Van 
de vorige clubkleding 
had ik een grote 
voorraad in huis. 
Kinderen die met hun 
moeder of vader aan 
huis kwamen passen, 
waren altijd enorm 
blij en trots op hun 
nieuwe pakje. Lies en 
ik genoten daar weer 
van.

-19- Sponsortocht. Ongeveer 15 jaar geleden was 
de eerste sponsortocht en wel voor de Roparun, 
aangebracht door Aart van der Kooij. Bijna alle 
goede doelen hebben een connectie met een van 
onze leden. Door giften van de leden, de bekende 
broodjes worst en een aanvulling vanuit de club 
kan meestal een bedrag van € 1.500 worden 
gedoneerd.

-20- Gezondheid. In de rubriek “10 vragen aan ...” 
in de Zadelpen antwoordt elke fietser naast de 
gezelligheid het belang voor je gezondheid, het fit 
blijven, je conditie op peil houden. Toerfietsen is 
daar bij uitstek geschikt voor.

-21- Stempelen. Bij 
dit woord moet ik 
direct denken aan wat 
destijds de Klassieker 
was van de vereniging, 
namelijk de jaarlijkse 
toertocht Den Helder-
Pijnacker. Op vaste 
punten in Egmond 
aan Zee, het Kopje 
van Bloemendaal, 
Langevelderslag en 

Duivenvoorde kon de fietser even rusten en zich 
laven aan koffie met appeltaart, krentenbollen, 
bananen, komkommers, sinaasappels enz.

-22- Fietsmaten. Naast een vaste groep tijdens de 
ontelbare zondagtochten heb ik de mooiste herin-

neringen aan de groep van ca. 12 mannen waar-
mee ik vanaf 2000 elk jaar een weekje fietste, 
om het jaar in Nederland en in het buitenland. 
Geweldig was dat.

-23- Routes: Bijna alle verenigingen in Nederland 
hebben maar één of een paar eigen tochten. 
Hun leden fietsen nagenoeg uitsluitend externe 
tochten. TCP heeft ruim 100 eigen tochten op de 
plank liggen en is daarmee uniek in Nederland; 
met recht het kapitaal van de vereniging.

-24- Leeftijd: TCP heeft, zeker landelijk gezien, 
een flinke jeugdafdeling en dat is heel fijn voor 
de nabije toekomst. Echter, waar het procentu-
ele aandeel in het totale ledenbestand van de 
laatste 10 jaar voor de jeugd is gedaald van 13,9 
naar 8,6% nam het aandeel van de 70-plussers in 
dezelfde periode toe van 2,4 naar 5,3%. Ook wij 
ontkomen niet aan vergrijzing. Daarom, met de 
jeugd en de ouderen, op naar 50 jaar TCP!

-25- Editoo: Online-programma om het clubblad 
te redigeren in plaats van in Word mét zijn beper-
kingen. Was destijds een verbetering.

-26- WoWo: Viermaal per jaar in de Fietstoe-
rist overpeinzingen verzonnen door Wo(lter) 
Wo(lthers).

Plony Visser, al 
vele jaren een 
trouw lid van TCP, 
fietste niet zelden 
als enige vrouw de 
tochten op zondag, 
was gewaardeerd 
redactielid van de 
Fietstoerist: 
Plony neemt 25 
t/m 32 voor haar 
rekening.
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-27- Fietstoerist: Alle onderwerpen werden mij 
toegestuurd en ik redigeerde het clubblad. Tevens 
de 10-vragenlijst versturen en zorgen dat het op 
tijd ingevuld terug kwam. 

-28- Dames: TCP is in mijn ogen vooral een man-
nenclub. Nu ik ouder word, valt me dat zwaar. Ik 
hoop dat daar de komende jaren voldoende aan-
dacht voor komt.

-29- Vragenlijst: Een gemakkelijke manier om 
door middel van 10 vragen leden aan het woord 
te krijgen. Kwestie van de 10-vragenlijst naar des-
betreffend lid te sturen en voor de redactie is het 
eerstvolgende lid al bekend.

-30- Racefiets: Nostalgische racefiets is mooier 
voor het oog. Slanker model, chroom, meer kleur 
en mooiere groepen. Momenteel zie je veel vin-
tage racefietsen. Nieuw is grover in uitvoering 
met matzwarte groepen. Maar, de keuze in mate-
riaal (o.a. carbon) is veel lichter én dat is natuur-
lijk heel prettig!

-31- Zadelpen: Zeer professioneel, mooi clubblad 
in kleur met terugkerende onderwerpen. Kan niet 
anders zeggen dan: complimenten!

-32- Sandra: Een jonge, frisse wind in de redactie, 
maar helaas veel te kort...

-33- Overpeinzingen: Van handgeschreven kopij 
tot digitaal aangeleverde foto’s en teksten. Van 
gestencilde FietsToerist tot hypermoderne Zadel-
pen.

-34- Opa’s: De langzame groep, waarin het gemid-
delde niet belangrijk meer is. De woensdagrit-
ten begonnen door net gepensioneerden tot de 
overname door jeugdige en snelle leden die een 
extra mogelijkheid zagen om in groepsverband te 
fietsen.

-35- Buitenland: Luik-Bastenaken-Luik (“Kan je 
best, tot Bastenaken is het vlak”). De geweldige 
tochten met de TCP-reisgenoten afwisselend in 
het buitenland en in Nederland.

-36- Bestuur: Slotwoord ALV als één van de oud-
sten. Noodzakelijk voor alles wat het bestuur doet 
en regelt, zodat de leden lekker hun tochten kun-
nen maken.

-37- Website: Kost toch wel veel moeite om alle 
ontwikkelingen bij te houden. Gps-routes zijn 
voor digitaal niet zo vaardigen, zeker in het begin, 
toch wel lastig!

-38- Clubkleuren: Blauw en geel door de jaren 
heen: de tint mag veranderen, maar de club blijft!

-39- Klassement: Traditie vanaf het eerste jaar. 
Voor sommigen heel belangrijk.

-40- Start 9.00 uur: Helemaal in de lijn van de 
opa-groep. Later opstaan en gezelligheid wordt 
met het ouder worden belangrijker dan veel kilo-
meters maken.

Adri Mol, TCP-lid 
van het eerste uur, 
tevens redactielid 
van de Fietstoerist, 
vaste ‘spreker’ 
op de ALV om het 
bestuur te bedan-
ken: 
Adri sluit de rij 
met de woorden 
33 t/m 40.

in 40 woorden [vervolg]
Jubileum
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Gastcolumn

Sjaak Oudshoorn (Telstar)

Positieve sfeer, nauwelijks ingehouden 
fietsvoorpret en volop energie
Zo zichtbaar als de Toerclub Pijnacker is, zo 
onherkenbaar zijn veel ‘lokale wielrenners’ vaak. 
Als ik ergens op mijn gewone fiets in Pijnacker-
Nootdorp een groepje racers tegenkom, dan is 
de kans vrij groot dat er vanuit die groep één 
roept: ‘Hé Sjaak!’ 

Natuurlijk zeg ik gedag terug, maar op het 
moment dat mijn stembanden in beweging 
komen, weet ik vaak nog niet wie er onder dat 
fietshelmpje en achter die donkere zonnebril van-
daan mijn naam heeft geroepen. Pas als ze alweer 
een eindje verder zijn, denk ik: o ja, die was het. 
Soms kan ik het uit het stemgeluid afleiden. 
Zo probeer ik onderweg op mijn gewone fiets 
een beetje contact te maken en te houden met 
de talloze groepjes mannen en vrouwen die het 
heerlijk vinden om op een racefiets even wat 
kilometertjes te maken; op een vroege zondag-
morgen, tijdens een mooie lente- of zomeravond 
of gewoon doordeweeks overdag.

Eigenlijk heb ik in al die jaren niet zo veel hoeven 
schrijven voor en over Toerclub Pijnacker. Jullie 
hebben je eigen PR altijd prima voor elkaar. 
Toen er lang geleden een jeugdafdeling werd 
opgericht, belde Lia Gravesteijn of ik op zondag-
morgen even langs wilde komen voor een stukje 
en een fotootje van het vertrek. Begin dit jaar 
maakte ik voor een blad van de gemeente een 
verhaal over de wielrensters Demi Vollering en 
Daniek Hengeveld en allebei vertelden ze enthou-
siast dat ze als jeugdig wielrenner waren begon-
nen bij de toerclub. Daar beginnen veel mooie 
carrières.  

Een jaar of acht geleden kreeg ik de vraag om 
voor de Telstar iets te schrijven over de vossen-

jachten. Aan de bar van 
het Bakenrestaurant spra-
ken diverse kenners/deel-
nemers met veel elan over 
de ins en outs van deze 
toerclubtraditie. Mij werd 
verzekerd dat ook gear-
riveerde en in het leven 
geslaagde mannen van 
middelbare leeftijd tijdens 
zo’n vossenjacht veran-
deren in niets ontziende 
jachthonden. 

Wat me altijd opvalt, als 
ik op zo’n zondagmorgen 
bij de toerclub kom, is 
de positieve sfeer en de 
bruisende energie. Even 
gezellig bijpraten met een 
kopje koffie erbij en met 
nauwelijks ingehouden 
voorpret toeleven naar de 
tocht die komen gaat. 
Ik wil besluiten met die ene man die nooit 
meegaat, maar altijd op honk blijft: Koos Vonk. 
Deze oervader van Toerclub Pijnacker heb ik ook 
meegemaakt bij carnavalsvereniging De Ballen-
trappers. Ook als Koos zaterdagnacht als laatste 
zijn steek afzette, dan nog was hij de volgende 
zondagmorgen als eerste in Het Baken. Dat is 
Toerclub Pijnacker ten voeten uit: nooit verzaken, 
altijd ervoor gaan! 

Dat TCP nog heel lang vanuit deze spirit mag blij-
ven floreren!

Sjaak Oudshoorn
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015 369 6837

Werkplaats & Showroom 
Industrieweg 13 2641RM Pijnacker

Ouderwetse service & kwaliteit

Vraag vrijblijvend een offerte aan en
profiteer van onze aantrekkelijke prijzen, 
gunstige levertijden en vanzelfsprekend 
de service en kwaliteit die u van Bezo 
gewend bent.

Archief totAAl 
oplossingen

T: 06-10290894
Kievitsbloem 27 | 2631 TV Nootdorp

I: www.baservice.nl | E: info@baservice.nl

Voor al uw vragen over (digitale) informatievoorziening

van advies tot begeleiding/training(en)
van uitvoering tot (totale) uitbesteding

en ook vernietiging van archieven

Kw a l i t e i t  i s  d e  n o r m
Pe r fe c t i e  e e n  u i t d a g i n g

w w w. b a s e r v i ce. n l

B u r g e r s  A r c h i e f  S e r v i ce

A r c h i e f  To t a a l  O p l o s s i n g e n

Welkom!
Stads-koffyhuis, 
het omfietsen 
waard voor koffie 
en appeltaart!

Bijna een halve eeuw oud, maar 
zeker niet van gisteren. Het 
Stads-Koffyhuis combineert de 
gezelligheid van toen met de 
culinaire mogelijkheden en de 
kwaliteit van nu. In de ‘Huiska-
mer van Del’ maakt u kennis 
met ambachtelijke streekpro-
ducten en winnende creaes 
op de kaart. Of dat nu de 
huisgebakken appeltaart is, de 
geurende pannenkoeken, de 
rijkelijk belegde hamburgers, 
koffie en cappuccino, lunch, 
high-tea of diner!

Oude Del 133
2611 BE Del
www.stads-koffyhuis.nl
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 Naam?  Kees de Jong.

 Leeftijd?  71 jaar in 2021.

 Beroep?  Momenteel ben ik een gepensio-
neerd bouwkundig ingenieur. Ik ben onder andere 
25 jaar op een Haags architectenbureau als pro-
jectleider werkzaam geweest en daarvoor 
als projectleider bij Voskamp Agro 
Projecten in ’s-Gravenzande voor 
champignonkwekerijen.

 Welke fietsen staan er 
in je schuur of garage?  
Een racefiets: Cannondale 
Super Six, een MTB: Bulls 
Bushmaster I Disc, een 
hybride: Cube Curve; de 
oorspronkelijke fiets zelf 
omgebouwd tot sportieve 
toerfiets en een vouwfiets: 
Brompton.

 TCP fietst inmiddels 40 jaar, hoe 
lang fiets jij al?  Mijn fietsverleden is gestart 
in 2009, toen heb ik een Cube Curve gekocht en 
daarmee gelijk de Henk Lubberding Classic mee-
gereden, met de dag daarvoor een fietsinstructie 
en een diner met Henk (!). Toen realiseerde ik mij 
dat ik een racefiets nodig had om zulke tochten 
goed te kunnen rijden. Die heb ik in 2010 gekocht 
en ben toen ook lid geworden van TCP, op aan-
raden van Louis Verstraaten, en daar tot nu toe 
geen spijt van gehad.
Aanvankelijk fietste ik alleen op zondagen om 
8 uur met TCP, tenzij er een aantrekkelijke geor-
ganiseerde toertocht in Nederland of België was. 
In de winter reed ik op de mountainbike, want 
van een koude wind word ik niet blij. Momenteel 
zit daar door corona wel de klad in. Inmiddels heb 
ik ontdekt dat er diverse ’sub-toergroepjes’ zijn en 
momenteel fiets ik vaak mee met de WoZo-groep.

 Waarom fiets je?  Aanleiding was een groeps-
ritje op een 10-speed huurfiets in de Ardennen én 
mijn gezondheid.
Samen fietsen in een groep is echt relaxed; je 
gemiddelde gaat ook ruim 3 km/u omhoog zon-
der extra inspanning!

 Hoeveel km fiets je per jaar?  In 2019 
had ik mijn topjaar met 6.734 km 

en 34.885 hoogtemeters, maar 
gemiddeld kom ik uit op 4.500 

km en 22.500 hoogtemeters. 
Voor mij is hoogtemeters 
maken wel een dingetje, 
omdat ik niet bepaald als 
snelste klim, maar daarom 
wel ‘hoog’ wil komen.

 In welk(e) land(en) heb 
je gefietst?  In Nederland, 

België, Duitsland, Frankrijk, 
Portugal, Spanje op het vaste 

land en op de eilanden Mallorca, 
Lanzarote en Fuerteventura, Engeland, 

Griekenland en de VS.

 Wat is je meest memorabele fietstocht en 
waarom?  De fietstochten die ik in de zomerva-
kantie van 2017 in Frankrijk heb gemaakt. In drie 
weken tijd heb ik drie items van mijn bucketlist 
kunnen afvinken, te weten de Grand Ballon, de 
Alpe d’Huez en de Mont Ventoux, allemaal twee 
keer op en af.

 Wat staat er nog op je fietsverlanglijstje?  
De beklimming van de Stelvio, maar ook een 
MTB-tocht in Afrika.

 Aan wie geef je het stokje door voor een 
volgende 10-vragenlijst?  Rob de Brabander.

10 vragen aan Kees de Jong

Jubileum
TCP 10-vragenlijst
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40 jaar toeren met Toerclub Pijnacker
Etappe 2: 1991-2010

Bestuur 1993
Koos Vonk Vice vz
Abe Visser secr
Joke Borsboom pen
Koos ’t Hart
Michel Barendse

1991 1992 1993 1994 1995 1996 1997 1998 1999 2000 2001 2002 2003 2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010

1996 Harrie vertelt
In de jaren negentig was Harrie 
Meesters een zeer gewaardeerd 
lid van de redactie van het toen-
malige clubblad De Fietstoe-
rist. Omdat hij naast sportieve 
benen en een avontuurlijke 
inslag, ook over een vlotte pen 
beschikt, doet hij in die jaren 
regelmatig en uitgebreid verslag 
van meerdaagse toertoch-
ten, waaronder de Ronde van 
Nederland (in twee delen). 

2002 Dolomieten
Naast wekelijkse toertochten en interna-
tionale groepsreizen, zoeken TCP’ers ook 
regelmatig hun persoonlijke, sportieve 
grenzen op. Onder andere door deelname 
aan zogeheten granfondo’s in populaire 
fietslanden als Frankrijk en Italië. Uiter-
aard is het clubblad een prachtig platform 
om die ervaringen te delen met clubgeno-
ten. In 2002 beschrijft bestuurs- en redac-
tielid Jan Timmermans zijn ervaringen 
tijdens de Dolomieten Marathon, ook wel 
Maratona genoemd. Het is en blijft een 
genoegen om die verslagen te lezen, of om 
ook een granfondo te gaan rijden.

2004 Bloeiende jeugdafdeling
Aan het begin van de 21e eeuw beleeft de jeugdafdeling gouden 
jaren. Een grote groep enthousiaste jeugdleden maakt elke zon-
dag mooie tochten, met steeds hogere snelheden en steeds gro-
tere afstanden. Maar hoe meer jonge fietsers, hoe groter de vraag 
naar ervaren jeugdbegeleiders. TCP prijst zich ook in die periode 
gelukkig met de inzet van veel leden, die de A’tjes, B’tjes en C’tjes 
met plezier begeleiden, duidelijk herkenbaar in de geelblauw toer-
jasjes.

Mutaties:
1996
Wim Goeman vz
Sjaak Greeve
Wolter Wolthers
Aart van der Kooij

1998
Lia Gravesteijn
Peter van der Zwet secr

1999
Jan Timmermans
Hans van der Does

2005 
Henri Budde

Bestuur 2006
Jubileumjaar
Wim Goeman vz 
Peter van der Zwet secr
Sjaak Greeve pen
Koos Vonk
Lia Gravesteijn
Hans van der Does
Kees van der Helm
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1991 1992 1993 1994 1995 1996 1997 1998 1999 2000 2001 2002 2003 2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010

2005 Dagje mountainbike
De laatste jaren wordt het toerseizoen min of 
meer afgesloten in Ermelo. Daar wordt met veel 
jonge en oudere TCP’ers deelgenomen aan het 
mountainbike-evenement van de plaatselijke 
toerclub. Die traditie ontstond echter al in de 
beginjaren van dit millennium. In september 
2005 bracht een groep van vijftig leden bijvoor-
beeld een bezoek aan Nijverdal in Overijssel. De 
jeugdleden in de leeftijd van 8 tot 17 jaar wer-
den daarvoor vervoerd in de speciale touringcar 
van de toenmalige Van Vliet Wielerploeg. Op de 
foto is de groep van Kees van der Helm in volle 
actie.

2010 Over de grens

De wekelijkse ritten op zondag vormen nog 
steeds de basis van Toerclub Pijnacker. In de 
afgelopen veertig jaar zijn er echter ook veel 
activiteiten over de grens georganiseerd. Niet 
zozeer vanuit de vereniging, maar vooral op ini-
tiatief van individuele leden. Er zijn immers op 
allerlei niveaus groepen fietsvrienden ontstaan 
die met grote regelmaat gezamenlijk op pad 
gaan naar bekende en minder bekende fiets-
gebieden. Mooi voorbeeld daarvan is de groep 
rond Kees van der Helm en Hans van der Does. 
In 2010 bezochten zij Ierland. Het shirt van som-
migen is veelzeggend: 2009 de tiende keer…

2010 Jeugdtoer
Uiteraard spreken 
ook de jeugdle-
den een woordje 
mee als het gaat 
om memorabele 
toertochten. De 
oudere jeugd 
fietste traditio-
neel ook Den Helder-Pijnacker, de kleinere jeugd-
leden stapten op die dagen op in Velzen. In 2010 
werd er echter een meerdaagse jeugdtoer georga-
niseerd door het zuid-westen en midden van ons 
land. Mede dankzij de steun van diverse sponso-
ren werd er zelfs een speciaal shirt ontworpen. 
Het originele exemplaar daarvan is nog steeds te 
bewonderen in ‘TCP-museum Gravesteijn’.2006 Jubileumtoertocht

Vijftien jaar geleden, het 
jaar van het zilveren jubi-
leum van TCP, werden er 
uiteraard ook meerdere 
speciale activiteiten ont-
plooid. Zo werd de jaar-

lijkse klassieker uitgebreid tot een tweedaagse: 
Pijnacker-Den Helder-Pijnacker. Op zaterdag 
170 km door bekende polders als de Schermer, 
Beemster en Purmer, op zondag de traditionele 
150 km langs de kust. Uiteraard met extra, 
tomeloze inzet van een enorme groep enthousi-
aste vrijwilligers.
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TCP is een toerclub, maar dat neemt niet weg dat de vereniging met trots de verrichtingen volgt van 
voormalig jeugdleden die de stap maken naar de wedstrijdsport. Dennis van Winden en Joost van 
der Burg zijn bij de mannen mooie voorbeelden, maar de meisjes/dames zijn momenteel echt van 
de buitencategorie. Bij de Elite Dames rijden momenteel immers drie rensters die de eerste serieuze 
kilometers ooit hebben afgelegd bij Toerclub Pijnacker. Dat verdient bijzondere aandacht in deze  
jubileumeditie!

We laten de jongedames kop-over-kop aan het 
woord, aangevuld met een enthousiast jeugdlid 
dat wellicht in de nabije toekomst dezelfde sprong 
wil wagen.

En de dames zijn weg voor hun bijdrage aan de 
’40 jaar TCP Team Time Trial’. Aan niets is te zien 
dat ze gezien hun leeftijdsverschil nooit eerder bij 
TCP in één peloton hebben gefietst. 

Na een lange eerste beurt op kop, stuurt Demi 
opzij. De kopvrouw van internationale klasse ziet 
dat haar teamgenootjes er nog fris uitzien.

TCP-meiden kop over kop 
naar nationale en wereldtop

Jubileum

Vraag Demi aan (haar nichtje) Nancy: “Nancy, 
wat is jouw leukste herinnering aan Toerclub 
Pijnacker?”

Antwoord Nancy: Iedere zondagochtend was 
het weer zo ver, fietsbroekje aan, shirtje aan en 
bidonnetje met Isostar op de fiets. Samen met 
Joost, mijn broertje, fietste ik dan naar Het Baken. 
Daar hing ik mijn blauwe Peugeot fietsje aan een 
ijzeren balk. Ik vond het iedere week weer span-
nend, want ik reed altijd met de jongens mee 
en die wilden er altijd een wedstrijd van maken. 
Zodra Pijnacker uit het zicht was, ging de gaskraan 
open. In het begin vond ik dat dus niet zo leuk, 
totdat ik ook bij mezelf het fanatieke ontdekte. 
Het was een heerlijke tijd!”

Nancy houdt het tempo hoog, ook als in de polder 
van Benthuizen de wind een rol van betekenis 
gaat spelen.

Vraag Nancy aan Daniek: “Daniek, wat heb je 
vooral geleerd in de jaren dat je bij TCP fietste?”

Antwoord Daniek: “Wat ik geleerd heb bij TCP is 
vooral het lol hebben op de fiets en dat het dan 
allemaal vanzelf komt. De kilometers vlogen voor-
bij als je lekker 2 aan 2 aan het fietsen en kletsen 
was. Soms denk ik daar nog wel eens aan terug en 
zie ik het echt als de basis van mijn carrière.”

Daniek moet haar aanvalsdrift, die haar jaar als 
debutant karakteriseert, beteugelen. In een TTT 
gaat alles om het teambelang.

Ploegenvoorstelling

Naam: Demi Vollering
Leeftijd: 24 jaar. Ploeg: SD Worx. Woonplaats: Pijnacker.
Belangrijkste resultaten: winnares La Course, 
Luik-Bastenaken-Luik, Giro dell’Emilia, Women’s Tour GB.

Naam: Nancy van der Burg
Leeftijd: 29 jaar. Ploeg: Jumbo Visma. Woonplaats: 
Gouda. Belangrijkste resultaten: 2e plaats NK 2021, 
8e plaats NK 2020

Naam: Daniek Hengeveld
Leeftijd: 18 jaar. Ploeg: GT Krush Tunap. Woonplaats: 
Nootdorp. Belangrijkste resultaten: 8e en 10e in etappe 
Healthy Ageing Tour, 17e in etappe Simac Ladies Tour

Naam: Mirte Broersen
Leeftijd: 12 jaar. Ploeg: Toerclub Pijnacker. Woonplaats: 
Pijnacker. Belangrijkste resultaten: elke zondag 
kilometers maken bij TCP
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Vraag Daniek aan Mirte: “Mirte, wat vind jij het 
leukste aan fietsen bij de jeugd van TCP?”

Antwoord Mirte: “Het leukste aan het fietsen met 
de jeugd van TCP vind ik de gezelligheid en alle 
leuken dingen die we met elkaar beleven. Dank-
zij alle ritjes die we hebben gedaan is er daarna 
altijd wel iets over te vertellen.”

Mirte bijt op haar tanden en gaat dapper mee 
in het wiel van haar bekende en zelfs beroemde 
ploegmaatjes.

Vraag Mirte aan Demi: “Demi, wist je toen je bij 
TCP fietsen al dat je later bij de Elite-vrouwen wil-
de gaan fietsen? En wat heb je daarvoor gedaan?”

Antwoord Demi: “Ja ik had altijd de droom om 
wedstrijden te rijden, dat ging ik uiteindelijk pas 
op mijn 16e doen. Ik wilde altijd beter worden, 
dat had ik bij de toerclub ook al. Ik heb er dus 
vooral altijd heel veel plezier in gehad en omdat 

ik graag beter wilde worden, ging ik steeds een 
beetje meer trainen. In 2018 ben ik uiteindelijk en 
wedstrijden in het buitenland gaan rijden. 
Daarna ging het allemaal heel snel, het jaar erop 
had ik een contract bij Parkhotel en nu inmiddels 
bij een van de grootste damesploegen die er is.”

Het tempo is hoog, de samenwerking prima, de 
concurrentie bijt zich ongetwijfeld stuk op deze 
topprestatie van dit bijzondere viertal uit de drie-
hoek Pijnacker-Nootdorp-Delfgauw. Tijd voor de 
slotvraag aan de vier meisjes/vrouwen:

Vraag aan alle vier: TCP bestaat 40 jaar. Hoe zien 
jullie fietswensen eruit voor als jullie 40 zijn?

Antwoord Demi: “Als ik later 40 ben denk ik niet 
dat ik nog fiets op wedstrijdniveau, wel met vrien-
den koffierondjes en een rol in het wielrennen als 
ploegleidster, mentaal coach of iets binnen een 
ploeg zie ik ook wel zitten! Verder houd ik er heel 
erg van om in de bergen te zijn, op mijn fiets, om 
te trailrunnen of mountainbiken.”

Antwoord Nancy: “Waarschijnlijk fietsen onze 
kinderen dan ook, mijn man en ik hebben een 
gedeelde liefde voor de fiets en avontuur. En ik 
weet hoe moe Joost en ik waren na onze ritjes op 
zondag en ik denk dat mijn ouders dat destijds 
erg konden waarderen, haha. Ik denk dat in Huize 
Been-Van der Burg dezelfde strategie toegepast 
gaat worden, lekker rustig. Dus bij TCP 50 jaar 
hebben jullie vast 1 lid extra erbij.”

Antwoord Daniek: “Als ik 40 ben dan hoop ik na 
al die ervaringen - die ik nu nog moet opdoen 
- over kan gaan dragen aan meiden van mijn leef-
tijd. Als ploegleider, trainer of als coach dat weet 
ik nog niet.”

Antwoord Mirte: “Mijn fietswensen over 40 jaar 
zijn dat ik nog lekker aan het fietsen ben. Mij lijkt 
het super leuk om met de kinderen van mijn leef-
tijd nu, te gaan fietsen als begeleider.”

Roger Abbenhuijs
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De Isaac Boson 
van de 40-jarige Arthur Kalkman

Bewust lid gebleven
Net als TCP viert de inwoner van Pijnacker dit jaar 
zijn 40e verjaardag. Hoe voelt dat? “Nou eigenlijk 
wel prima. Ik zie het niet als een jaar ouder wor-
den, maar als een jaar meer ervaring opgedaan. 
Of ik ook trots ben op deze leeftijd? Dat is de 
eerste keer dat iemand dat vraagt. Ja, daar ben 
ik eigenlijk wel trots op. De ervaringen die ik in 
de afgelopen 40 jaar heb opgedaan bevallen me 
wel.”
Arthur erkent dat wellicht niet alle actieve leden 
hem kennen van Toerclub Pijnacker. “Toch ben ik 

al in 2007 lid geworden, maar 
de laatste jaren wat minder 
actief. Na een flinke valpartij 
voelde ik me geruime tijd wat 
minder op mijn gemak in een 
grotere groep. Ik ben echter 
wel heel bewust lid gebleven 
en heb zo in 2017 ook dank-
baar gebruikgemaakt van de 
prachtige aanbieding voor 
de nieuwe kledinglijn. Een 
nieuwe kledingsponsor heeft 
mij inmiddels al gevraagd 
of ik vanaf volgend jaar in 
het nieuwe tenue met zijn 
bedrijfsnaam wil fietsen. 
Leuk, dat ga ik uiteraard 
doen.”

Kennismaken
Want nu de kinderen wat ouder zijn, is er voor 
Arthur weer meer tijd om zelf te fietsen. Bij voor-
keur ook op zondagochtend. “Ik kijk ernaar uit om 
weer meer op de racefiets te stappen en andere 
leden te leren kennen. Daarnaast laat ik wellicht 
komend voorjaar mij oudste dochter van 11 jaar 
ook kennis maken met deze mooie sport.”

Roger Abbenhuijs

Kandidaten voor de rubriek ‘Trots op mijn fiets’ 
zijn er de laatste jaren in overvloed. Maar de 
spoeling wordt aanzienlijk dunner als een relatie 
met ’40’ een criterium wordt. Het analyseren 
van de ledenlijst leert dat er welgeteld één lid 
is die even oud is als Toerclub Pijnacker: Arthur 
Kalkman. Al vijf jaar in het trotse bezit van een 
Isaac Boson. “Ik kan nog prima even door op 
deze.”
 
De eerder dit jaar 40 jaar geworden Arthur weet 
nog goed waarom hij in 2017 koos voor zijn hui-
dige racefiets. “Ik vind het leuk 
om op een Nederlandse fiets 
te rijden. Dit model stond voor 
een aantrekkelijke prijs in de 
showroom en voldeed ook nog 
eens aan mijn technische wen-
sen.” Het is zijn tweede fiets en 
de opvolger van een Ridley met 
een toepasselijk verhaal. “Mijn 
eerste fiets was een Ridley 
Icarus, die ik heb gekocht bij 
fietswinkel Verbakel. Daar liep 
destijds een actie met Toerclub 
Pijnacker. Dat was een mooie 
manier om mijn eerste fiets 
aan te schaffen. Daar heb ik 
veel plezier van gehad.”
De trots op je racefiets groeit 
uiteraard met het verzamelen 
van herinneringen. Gevraagd naar de mooiste 
plek waar hij met zijn Isaac is geweest, antwoordt 
Arthur: “Allereerst een tocht door Zuid-Limburg 
en België in de omgeving van Eupen. Dat was een 
paar jaar terug met een MH2D-tocht, wellicht 
beter bekend als de Mergelheuvelland Tweedaag-
se. Daarnaast reed ik deze zomer met een buur-
man een tocht voor het goede doel - Bike4Brains 
- van uiteindelijk 188 km, toen was thuiskomen 
ook mooi.”

Trots op mijn fiets
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40 jaar sponsoring van TCP

Van kip, konijn en komkommer 
tot kledinglijn 2.0
Toerclub Pijnacker zou nooit uitgegroeid zijn 
tot wat het nu is zonder de trouwe inbreng 
van vele sponsors die afgelopen 40 jaar op 
een eigen manier de toerclub financieel 
hebben ondersteund. 

Sponsoren in natura
In de beginjaren van de toerclub verliep de manier 
van sponsoren heel anders dan dat we nu gewend 
zijn. Toen was op het geelblauwe tenue, behalve 
de naam ‘Toerclub Pijnacker’ op de borst, geen 
enkel logo van een sponsor terug te vinden. Dat 
zag je dan ook terug in de prijs; voor de tenues 
betaalde je een stuk meer dan tegenwoordig. 
Maar gesponsord werd er wel degelijk en dan met 
name in natura. Zo werden bestelbusjes met een 
aanhanger te leen gegeven als de jeugd- of vol-
wassen leden een fietsdag of -weekend elders in 
het land hadden. Voor de jeugd werd drinken en 
snoep achtergelaten in de bus. Ook een touring-
car werd door een sponsor beschikbaar gesteld 
voor MTB tochten en voor Den Helder-Pijnacker. 
Ook eten werd geschonken: zo leverde een spon-

sor vleesstokjes en een ander komkommers voor 
tijdens barbecues. De jaarlijkse klaverjasavond 
ontstond doordat vlees (kip, konijn etc.) werd 
meegenomen als prijzen voor de spelers. De 
oliebollen tijdens de nieuwjaarsborrel werden 
weer meegebracht door een lid die tevens bakker 

was. Zo zijn er tal van voorbeelden te 
noemen van het in natura sponsoren 
van Toerclub Pijnacker, wat uiteraard 
enorm werd gewaardeerd. 

Ingefluisterd
Wat betreft de fietsen van de jeugd 
kreeg de toerclub mooie kortingen 
bij aanschaf van nieuwe exemplaren 
bij de fietsenwinkels en mochten de 
fietsen tijdens hun winterslaap bij een 
bedrijf worden gestald, samen met de 
aanhanger die bij meerdaagse tochten 
werd gebruikt. 
De jeugd werd en wordt vaak extra 
verwend. Bij de begeleiding werd 

bijvoorbeeld door een sponsor ingefluisterd dat 
de bon van de koffiestop met appeltaart bij hem 
mocht worden gedeclareerd, of er lagen ijsjes 
klaar bij terugkomst van een fietsweekend. 

Zichtbaarheid
Vandaag de dag zijn de sponsors meer zichtbaar 
als er bijvoorbeeld wordt gekeken naar de huidige 
kleding en in de Zadelpen wordt elke editie een 
sponsor uitgelicht in de rubriek ‘In het wiel bij’, 
waardoor we sponsors beter leren kennen. Dank-
zij hun financiële steun is een actuele website 
mogelijk gemaakt en is op zondag de inschrijving 
bij Koos gedigitaliseerd.

Kledingcommissie
In 2016 is er voor het eerst in 40 jaar een kleding-
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commissie opgericht die zich met volle inzet richt 
op het ontwikkelen van een vernieuwend, kwali-
tatief hoogstaand tenue. Irene van Winden maakt 
deel uit van de commissie, die zich met een vrou-
welijke blik ook mocht buigen over de nieuwe 
kleding. “In het begin leek ik helemaal niet nodig. 
Vol verbazing zag ik hoe de mannen alles al op 
een rijtje hadden en letten op details: ze kwamen 
met foto’s van voorbeelden van tenues vanuit 
het profpeloton, tijdschriften, fietswinkels. Want 
hier was de lengte van de mouw goed en daar 
de kleurstelling mooi. Ook onderweg werd niet 
alleen gefietst, maar werden ook voorbijkomende 
tenues beoordeeld. Maar uiteindelijk bleek ik als 
vrouw zijnde weer andere ideeën te hebben. En 
steeds kwam het woord ‘sexy’ naar voren, want 
dat moest de wielerkleding worden!”
De commissieleden zijn een avond bij de kleding-
leverancier langs geweest om de verschillende 
kwaliteiten stoffen te voelen. En het beste voel je 
dat als je het aanhebt, dus werd er gepast en met 
een kritische blik beoordeeld door de mannen en 
vrouw. Het tenue moest natuurlijk een aantal jaar 
mee kunnen. 

Kledinglijn 2.0
Een nieuw tenue moest niet te vergelijken zijn 
met het vorige tenue. “Als er teveel overeen-
komsten zijn, bestaat er een kans dat leden het 
nieuwe tenue niet willen bestellen, omdat ze al 
iets vergelijkbaars hebben. Ook moet het voor 
sponsors aantrekkelijk zijn hun naam op een ver-
nieuwd model te zetten. Geel en blauw moesten 
natuurlijk weer aanwezig zijn, maar niet zoals 
vroeger met veel wit dat gauw vies wordt. In het 
begin waren leden sceptisch over de kleur zwart 
als boventoon; het was veel te donker. Uiteinde-
lijk is er veel besteld en bleek het een schot in de 
roos”, geeft Irene aan.
“Voor de nieuwste kledinglijn wilden de meeste 
sponsors weer meedoen, zelfs sponsors die door 
corona hard getroffen waren, bleven ons steunen. 
Dat waardeerden we enorm! Elke sponsor die 
op het tenue wilde, heeft weer een mooie plek 
gekregen.”

Succes
De kledinglijn 2017 bleek een succes. Hoe zou dit 
verklaard kunnen worden? “Ik denk dat ieder voor 
het wij-gevoel wil gaan en uniformiteit wil uitstra-
len. Tevens is het een heel ander ontwerp gewor-
den dan de edities ervoor, iets vernieuwends. We 
hebben meer reclame gemaakt en de pasavond 
zal ook meegeholpen hebben. Dat was tevens een 
sociaal moment om elkaar weer even te ontmoe-
ten op zo’n avond. Een nieuwe kledinglijn verbindt 
en geeft een professionele uitstraling, wat de toer-
club de laatste jaren heeft willen bereiken.”

Of de nieuwste kledinglijn de vorige kan over-
treffen, antwoordt Irene: “Ik zou meteen willen 
zeggen: ja! Echter was de vorige kledinglijn al zo 
succesvol dat het een uitdaging wordt dit te over-
treffen. Maar we willen het zeker evenaren! 
Dankzij de sponsors hebben we extra budget 
gekregen om de kleding voor een nog lagere prijs 
aan de leden aan te kunnen bieden.”

Noot van de redactie: We hebben ervoor gekozen 
geen namen van sponsors te noemen, vanwege 
het risico belangrijke namen te vergeten. We zijn 
ongelooflijk blij met alle sponsors die ons door 
de jaren heen op welke manier dan ook hebben 
gesteund!

Tessa van Halem
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Ook adverteren 
in de Zadelpen?

Voor 2021 en 2022 hebben we nog 
enkele mogelijkheden!

Interesse? 
Neem dan contact op met de redactie, 
of met Marc van Buijtene of Peter van 
der Meer van de sponsorcommissie.

Kwartaaluitgave van 
Toerclub PijnackerZade pen

Maart 2021

●  10-vragen aan Johan Schouten
●  De fi ets van Hans van der Does
●  Hoe kwam de jeugd de winter door
●  Notulen ALV 2020
●  De witt e trui: Robert Vergeer
●  Sponsor in beeld: Renewi
●  Winnaars seizoen 2020

IN DIT NUMMER o.a.
TOERCLUB

PIJNACKER

Kwartaaluitgave van 
Toerclub PijnackerZade pen

Juni 2021

●  Eindelijk, we mogen weer!
●  De fi ets van Peter van der Meer
●  De seizoenstart van de jeugd
●  10 vragen aan Wim Helsdingen
●  De witt e trui: Leon Bruinen
●  Sponsor in beeld: Arcti c
●  Jubileumjaar: ti pje van de sluier

IN DIT NUMMER o.a.
TOERCLUB

PIJNACKER

Kwartaaluitgave van 
Toerclub PijnackerZade pen

December 2020

●  Voorzitter Marc van Buijtene over: 
● TCP in coronajaar;  
● Afscheid nemen; 
●  Vertrouwen in 2021

●  10-vragen aan Theo Ruiter
●  De fiets van Rogier Platvoet
●  Jeugd: het eerste jaar bij TCP
●  De witte trui: Wilfried Steentjes
●  Uit de bestuurskamer

IN DIT NUMMER o.a.
TOERCLUB

PIJNACKER
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 Naam?  Yvonne van Leeuwen.

 Leeftijd?  51 jaar.

 Beroep?  Drogist.

 Welke fietsen staan er in je schuur 
of garage?  Boodschappenfiets, 
racefiets, mountainbike en sinds 
kort een Canyon gravelbike. 
Begin september heb ik met 
Aad de GREEN DIVIDE gefietst; 
de langste groene route van 
Nederland met onverharde 
paden door bossen en over 
heide van de Utrechtse  
Heuvelrug en de Veluwe.  
Voor mij weer een totaal 
nieuwe ervaring, inclusief bike-
packing.

 TCP fietst inmiddels 40 jaar, hoe 
lang fiets jij al?  Al heel lang. Zo hiel-
den we fietsvakanties met de kids. Eerst korte 
tochten van blokhut naar blokhut en later de 
Elfstedentocht. Zo overnachtten we in een wijnvat 
in Stavoren en een boomhut. We moesten het 
natuurlijk wel leuk maken voor de kids, anders 
gingen ze niet mee. Tien jaar geleden heb ik mijn 
eerste racefiets gekocht, uiteraard een Jan Jans-
sen. Daar fietst nu sporadisch onze dochter Anne 
op. 

 Waarom fiets je?  Ik vind het heerlijk om bui-
ten te zijn, ongeacht welk seizoen. De sportiviteit 
in combinatie met gezelligheid en de koffie met 
appeltaart, daar geniet ik van. Maar ook van de 
mooie vriendschappen die ontstaan doordat je 
dezelfde passie hebt voor het fietsen.

 Hoeveel km fiets je per jaar?  Tussen de 6000 
en 8000 km.

 In welk(e) land(en) heb je gefietst?   
Nederland, België op heerlijke kasseien, Oosten-
rijk, Italië en in Frankrijk, waar we de mythische 
berg ‘de Mont Ventoux’ beklommen met onze lie-
ve buren Joeri en Tessa. Tessa had na haar heup-

fractuur als doel de Ventoux te beklimmen en 
daar kon ik geen nee tegen zeggen.

 Wat is je meest memorabele 
fietstocht en waarom?  Dat is 
een lastige vraag. Zo was er een 
fietsrit naar Warmond waarbij ik 
vol in de brandnetels belandde. 
Ik was op zoek naar de boot van 
mijn oom, maar alles leek zoveel 
op elkaar dat ik een verkeers-
drempel over het hoofd zag. Aad 
was mij opeens kwijt. Daar lag 

ik dus in het groen, bekleed met 
brandnetels. Ook fietsten we een 

tocht naar Groningen met vijf lekke 
banden en beklom ik de Grossglockner 

met mijn ‘Twee Aadjes’. Ik denk dat Drenthe 
200 de meest memorabele rit was: starten in het 
donker, bang om Nicole en Richard kwijt te raken, 
koffie in een boerenstal, bevroren bidon, koude 
voeten, maar vooral de gezelligheid met elkaar en 
natuurlijk de finish, als één van de laatsten. Maar 
het had totaal geen invloed op het geluksgevoel. 

 Wat staat er nog op je fietsverlanglijstje?  
Om op de fiets naar Rome te gaan.

 Wat is je wens voor de volgende 40 jaar van 
TCP?  Dat er over 40 jaar weer zo’n prachtig jubi-
leum is! Wat een leuke vraag, want dat betekent 
dat ik 91 jaar ben. Dat is echt stokoud. Ik hoop 
dan in mijn luie stoel met grijs haar een editie 
van de Zadelpen in de bus te krijgen waarin staat 
vermeld dat er een 80-jarig jubileum is. Ik denk 
dan met weemoed terug aan ‘die tijd‘ en zeg dan: 
“weet je nog…”

10 vragen aan Yvonne van Leeuwen

Jubileum
TCP 10-vragenlijst
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Interview André Remmerswaal en Willem van Leeuwen

Al 40 jaar Al 40 jaar een baken van gastvrijheid van gastvrijheid 
Willem van Leeuwen, André Remmerswaal en - in de beginjaren - indirect ook Wil Bossche, vormen 
het drietal dat verantwoordelijk is voor 40 jaar gastvrijheid voor de leden van Toerclub Pijnacker. Geen 
vast huurcontract, maar gewoon een relatie op basis van vertrouwen. Met koffie voor een gulden en 
nu nog voor een euro en geen smetvrees voor natte fietsers of modderige vossenjagers.

In 1981 was de inmiddels ruim tien jaar geleden 
overleden Wil Bossche eigenaar van de sporthal-
len Het Baken en de Groene Wijdte. De ritten van 
de toerclub vertrokken wisselend van beide loca-
ties. Na anderhalf jaar nam André Remmerswaal 
Het Baken over. “Het werd een vaste klant die 
nooit meer is weggegaan”, zo kijkt André terug. 
“Ik vond TCP uiteraard een interessante club. Ik 
heb vijf jaar bij Wil Bossche gewerkt en was erbij 
toen de beroemde weddenschap werd gesloten. 
Ik fietste zelf ook en heb Den Helder-Pijnacker 
toen al jaarlijks gereden.” Vertrouwen vormde 
inderdaad de basis. “Omdat ik zelf ook meefiets-
te, ging ik op zondagmorgen eerst koffiezetten en 
daarna fietsen. Ondertussen lette Koos Vonk op 
het Baken.”

Radler en modder
Willem is al een jaar of dertig het vertrouwde 
gezicht ‘s morgens bij de start en rond de middag 
voor het biertje, waar het Oud Bruin steeds meer 
concurrentie heeft gekregen van 0.0 en Radler. 
“Alles kan en kon voor TCP, inclusief een vergade-
ring, een feestavond, een informatiemiddag voor 
de jeugd, of de jaarlijkse seizoensafsluiting”, somt 
Willem op.
Dat de relatie al zo lang tot ieders tevredenheid 
stand houdt, betekent wellicht dat TCP-leden 
hele nette fietsers zijn? “Nou nee”, zeggen beide 
heren lachend en in koor. “Vooral de vossenjagers 
niet…” Toen André naar de Viergang ging, werd 
ook geopperd dat de toerclub eventueel deels zou 
meegaan. “Dat was om twee redenen niet aan de 
orde”, stelt hij. “Allereerst is dat niet netjes tegen-
over Willem, bovendien wilde ik die vieze vossen-
jagers niet in de nieuwe, mooie accommodatie.”

Functie behouden
Willem bevestigt dat ook hij niet staat te juichen 
als het op een zondagochtend van een vossen-
jacht regenachtig is. “Het is soms een beetje 
improviseren. Dat geldt ook op dagen dat er in de 
sporthal op zondag werd gedart of een badmin-
tontoernooi werd gehouden.”
Qua binnensporten is het de laatste jaren een 
stuk rustiger. “Een maatschappelijk verschijn-
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sel. In de 24-uurseconomie sporten mensen 
wanneer het hen uitkomt en niet op die ene 
avond in de week dat hun vereniging de 
sporthal heeft afgehuurd. Dat maakt het voor 
sommige verenigingen lastig.”
De hal is bovendien te klein voor een officiële 
zaalvoetbalwedstrijd, zegt André. “Maar ik 
heb wel wedstrijdjes georganiseerd. Zo heeft 
Marc van Buijtene hier ooit gevoetbald…”
Het Baken behoudt volgens beide heren ook 
de komende jaren wel haar functie, zowel als 
gymzaal voor de omliggende scholen als voor 
TCP.

Mooie anekdotes
Gevraagd naar anekdotes antwoorden Wil-
lem en André wederom eensluidend: heb 

je nog een paar uur? Hilarisch was de dreigende 
vechtpartij van bevriende fietsers na een verhitte 
vossenjacht. Maar zeker ook de editie van Den 
Helder-Pijnacker met 225 deelnemers, uiteraard 
met start en finish in het Baken. Dat blijkt een 
aanloop naar de escapades van de groep ‘de 
blauwe hamer’, die vooral bestond uit boeren en 
tuinders. “Ze fietsen alleen Den Helder met TCP, 
maar lieten zich nadrukkelijk horen. Zelfs al bij de 
inschrijfavond moest een van hen rond midder-
nacht door zijn echtgenote uit het Baken worden 
gehaald. Ze hanteerden het motto: eerst betalen, 
dan pas bestellen en gingen aardig beschonken 
naar huis”, zo kijken André en Willem terug.”

Op gepaste wijze
De meest onwerkelijke periode van de samenwer-
king met de toerclub, was - dat zal niet verbazen 
- de huidige coronatijd. “Dertig jaar lang stond ik 
elke zondagmorgen klaar om de fietsers te ont-
vangen en ineens lag alles stil. Heel onwerkelijk”, 
zo heeft Willem ervaren. “Gelukkig ziet het er nu 
weer beter uit en kunnen we weer vooruit kijken 
én op gepaste wijze het jubileum vieren.”

Roger Abbenhuijs
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Fanatieke jacht naar de vos 
is grenzenloos, tijdloos en vol mooie verhalen
In 1982 startte Toerclub Pijnacker 
met vossenjachten. Koos Vonk 
staat ook aan de basis van dit 
initiatief en doet dat nog steeds 
met veel plezier. Met hulp van Lia 
en Heico en twee deelnemers die 
rouleren met het uitzetten van de 
route. Toen ze in 1982 startten, 
waren er zo’n dertig deelnemers. 
Nu zijn er twee groepen 
van elk ongeveer dertig 
deelnemers. De A-groep 
met de snelle mannen en 
de B-groep met de moun-
tainbikers, de dames en de 
oudere mannen. 

De jacht wordt uitgezet 
met krijtpijlen, die je moet 
volgen. Als je dit als snelste 
doet en je hebt alle vijf de 
posten (emmers) gevonden 
en je houtje er ingegooid, dan 
moet je tegenwoordig je ring 
die je van tevoren mee krijgt 
om de paal (de Vos) schuiven. 
Maar onderweg, als je een pijl 
voor een kruising tegenkomt, 
kan deze drie kanten 
op staan: links, rechts 
en rechtdoor. De zoge-
noemde dwaalpijlen. Als 
je dan goed gokt en je 
komt binnen vijftig meter 
aan de rechterkant weer 
een pijl tegen, dan weet 
je dat jij goed zit, maar 
de andere die een andere 
kant op gokte niet.
Maar er zijn ook deelne-

mers die de route afsnijden en 
gokken dat er op een zwaar stuk, 
bijvoorbeeld door een weiland, 
geen post staat en zo een voor-
sprong proberen te krijgen. Dit 
loopt overigens niet altijd goed af, 
zo leert de ervaring. 

De slimste
Vroeger stond de voorzit-
ter zelf, of een andere 
vrijwilliger, als ‘echte vos’ 
met een bak nummertjes 
te wachten. Zodra je 
alle pijlen gevolgd had 
en je vlakbij Pijnacker 
kwam, dan stond er na 
de laatste pijl ‘zoek de 
vos’ op de weg geschre-
ven. Wim Goeman 

(oud-voorzitter) stond 
doodsangsten uit toen circa acht 
man op hem af stormden. Door de 
consternatie sloeg iemand de bak 
uit zijn handen en waren de acht 
mannen op hun knieën het laagste 
nummertje aan het zoeken. 

Het leuke van het Vos-
senjachten is dat je circa 
40 km rondom Pijnacker 
leuke en afwijkende 
routes (weilanden) 
fietst, die soms best 
wel pittig en verrassend 
zijn. Ervaringen waar 
je na afloop nog leuk 
over kan bomen aan 
de bar bij Willem in ’t 
Baken. Niet de snelste 
of sterkste renner 
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Fanatieke jacht naar de vos 
is grenzenloos, tijdloos en vol mooie verhalen

wint altijd, maar vaak 
de slimste of degene 
die wel goed de pijlen 
volgt of afsnijdt met 
veel geluk en hierdoor 
alle posten heeft. 
We hebben al vaker 
meegemaakt dat de 
snelste bij de Vos maar 
vier posten had, ‘maar 
iemand in de achter-
hoede op zijn gemak als 
laatste kwam aankache-
len en met vijf posten wel de 
Vossenjacht won.’ 

Kreeft
Er zijn zes Vossenjachten in 
het voorseizoen vanaf februari 
en zes in het naseizoen vanaf 
oktober. Er tellen voor het 
klassement tien Vos-
senjachten mee en 
aan het eind is er een 
mooie beker te win-
nen en uiteraard het 
respect van je mede-
jagers. 
Door de jaren heen 
zijn er ook Vossen-
jacht-weekenden 
georganiseerd. Ze zijn 
geweest in Hilvaren-
beek, België, Duitsland 
en Limburg. Dit is een 
aparte organisatie door 
de deelnemers zelf geregeld. 
Initiatiefnemers zijn hiervan 
onder andere geweest Kees 
van der Helm, Geert Jansen en 
Toon van der Meijden. Er werd 
een heel hotel afgehuurd met 
eten erbij en dan werden er 
weer Vossenjachten uitgezet 
met een weekendklassement. 

Genoeg input voor hila-
rische momenten. In 
een hotel in België lag 
er bij Michel Barendse 
bijvoorbeeld een kreeft 
op zijn stoel toen hij 
terugkwam van het 
toilet en zich een 
hoedje schrok. Hij als 
erkend dierenvriend 
bracht hem weer 
terug naar het aqua-
rium waar de jongens 

die kromlagen van het lachen 
hem eruit gevist hadden en zo 
gebeurde er altijd wel wat. 

Nachtelijk avontuur
Bij een ander weekend waren er 
een paar - na de avondsluiting 

van het hotel - naar 
huis gegaan uit de 
plaatselijke kroeg en 
had Hein Lansbergen 
de sleutel meege-
nomen. Ik dacht 
dat ik wel even via 
de regenpijp naar 
boven kon klimmen 
en op het raam van 
de leuke serveer-
ster kon kloppen die 
ik die middag had 
gezien. Deze poging 
eindigde in een 

plantenbak met veel kabaal nadat 
ik één hand losmaakte om op het 
glas te kloppen, waarna een val 
van circa 3 meter naar beneden 
volgde. De deur werd echter wel 
opengemaakt door de herrie van 
het lachen en gillen van de rest 
van de groep. 
Ook is er een nieuw initiatief door 
de deelnemers (onder andere 
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Je had die arme Vossenjagers moeten zien met 
hun blokjes onder de schoenen achter de Vos aan 
klunen en schelden. 
Door de jaren heen hebben we mooie winnaars 
en deelnemers gehad, waaronder ook profwiel-
renners zoals Dylan van Baarle, Dennis van Win-
den, Ide Schelling, Demi Vollering, Joost en Nancy 
vd Burg. Maar ook lokale coryfeeën zoals Henk 
van de Salm (eerste winnaar), Bert Pruyzers, Marc 
den Hoed, Ben Oudshoorn, Bertus van Atten, 
René de Visser, Daan de Weerd en de gebroeders 
Post.

Ook op vossenjacht?
Enthousiast geworden door de verhalen over de 
afgelopen veertig jaar? Heb je een cross-, gravel- 
of mountainbike en wil je een leuke uitdaging 
aan gaan, alleen of met vrienden, meld je dan om 
9.30 uur aan bij ’t Baken. Start van de Vossen-
jachten staat vermeld op de website en in de 
Zadelpen.

Bertus van Atten

Gijs van der Helm en Marco Nederhof) ontstaan 
in samenwerking met het plaatselijke café De 
Guyter; de nacht Vossenjacht. Dit is eenzelfde 
jacht alleen starten we om circa 20.00 uur als het 
al donker is. Iedereen maakt daarom extra ver-
lichting op zijn helm en fiets. Het is een prachtig 
gezicht als je een hele sliert achter elkaar door 
de weilanden ziet stoeien met al die lichtjes. Ook 
hier doen circa veertig deelnemers aan mee. Na 
afloop wordt het verdriet weggedronken, of de 
winst gevierd met een borrel inclusief huldiging in 
De Guyter. 

Bekende namen 
Weer of geen weer, er is altijd een vaste kern die 
zelfs met sneeuw toch komt opdagen om een rit 
te rijden. Het hoogste aantal deelnemers bij een 
Vossenjacht is negentig fietsers geweest. Som-
mige jagers zijn zo fanatiek dat ze om te winnen 
zelfs door de sloot gaan om eerder bij de Vos te 
zijn die aan de overkant van de sloot staat. We 
hebben vroeger ook een Vos verkleed gehad op 
het ijs van de Dobbeplas met schaatsen onder. 

Jubileum
40 jaar Vossenjacht

[vervolg]



Zicht op kwaliteit 
 
Civil at Hart is een adviserend ingeni-
eursbureau voor de Grond-, Weg- en 
Waterbouw. Steunend op een brede 
kennis en ervaring levert Civil at Hart 
diensten vanuit een totaalbeeld, met 
oog voor detail en kwaliteit.  

Uit het Hart 
 
Inzet, oplossingsgerichtheid en de 
drang naar kwaliteit maken Civil at Hart 
een sterke speler binnen de onderhan-
delingen en communicatie tussen op-
drachtgever en aannemer. Door zich op 
te stellen als objectieve gesprekspart-
ner worden afstanden op een menselij-
ke manier overbrugd. 

Flexibel inzetbaar 
 
Civil at Hart is thuis in alle deelgebieden 
van de Grond-, Weg- en Waterbouw, 
met een affiniteit voor de infrastructure-
le inrichting. Door ervaringen in project-
management, uitvoering en werkvoor-
bereiding is dit ingenieursbureau een 
snel en flexibel inzetbare schakel in het 
gehele bouw- en ontwerptraject. 

Koperslager 7 
2631 RK Nootdorp 
T 015-251 20 10 
F 015-251 20 11 
E info@civilathart.nl 
 I www.civilathart.nl 

Noord-West    Reesloot 15a, 2641 PM Pijnacker    015-3641992
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Nieuw TCP-jeugdlid Twan Boere fietste zijn eerste 40 km

“Door Jeugdland ben ik enthousiast 
geworden voor het wielrennen”
In deze speciale editie van de Zadelpen heeft 
voor de verandering een nieuw jeugdlid de eer 
gekregen de rubriek ‘de witte trui’ te vullen. De 
12-jarige Twan Boere uit Pijnacker heeft zich in 
maart 2020 opgegeven bij de Toerclub, maar hij 
moest vanwege corona heel veel geduld hebben 
voordat hij voor het eerst mee kon fietsen in de 
groep. Dat bleek pas een jaar later, in april 2021.  

Jeugdland
Het was Jeugdland dat ervoor heeft gezorgd dat 
Twan enthousiast werd voor het wielrennen. “Alle 
drie de jaren dat Toerclub Pijnacker bij Jeugdland 
stond (2017-2019), heb ik meegefietst. De eerste 
keer dat ze er stonden, was ik wel benieuwd wat 
ze deden en heb ik gevraagd of ik mee mocht 
doen. Die dag vond ik het zo leuk dat ik nog een 
keer mee reed. Ik heb elke dag van Jeugdland een 
rit gereden en soms twee keer per dag! In 2018 
ben ik alleen vanwege de Toerclub naar Jeugdland 
gegaan. Eigenlijk ben ik de enige in de familie die 
wielrent. Voor mijn vader gaat het veel te hard.”

Eerste 40 kilometer
In het begin had Twan enige moeite met het 
vroege opstaan op zondagochtend. Hij doet graag 
rustig aan, dus kwam extra vroeg uit bed. Maar 
het is de moeite waard. De eerste 40 kilometer 
weet Twan nog goed: “Het was mijn eerste rit en 
meteen reden we 45 kilometer. Tijdens de heen-
weg had ik nog genoeg energie over, maar halver-
wege de terugweg voelde ik het in mijn benen. 
En dan had ik twee dagen ervoor aan freerunnen 
gedaan waar ik al spierpijn van had. Dat heb ik 
nog een paar dagen gevoeld.” 

Pech
Lang heeft Twan niet mee kunnen fietsen, want in 
de zomervakantie, op vrijdag de 13e, brak hij zijn 

duim toen hij bij zijn opa en oma aan het logeren 
was. “Ik was aan het voetballen met een vriend 
en struikelde over zijn voet. Toen klapte mijn 
duim dubbel. In het begin dacht de dokter dat 
het verstuikt was, maar toen twee weken later 
een foto werd gemaakt, bleek het toch gebroken. 
Met de toerclub kon ik niet mee, maar ik ben wel 
een paar keer op woensdagavond met Restore 
meegereden. Daar kon je je voor opgeven als je 
aan je techniek wilde werken, bijvoorbeeld beter 
bochten leren rijden en leren met anderen dicht 
om je heen te fietsen. Ik heb een keer een grotere 
bidon meegenomen, omdat je die al fietsend van 
de grond moest pakken. Zo kon ik er beter bij.”
Twan zou ooit eens een wedstrijd willen rijden, 
maar dan moet hij eerst een eigen fiets hebben. 
Voor nu weet hij nog niet hoe het gaat lopen en 
wil hij gewoon lekker fietsen. 

Tessa van Halem

Witte Trui [8] Jeugdlid
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De nostalgie van De nostalgie van 40 jaar racefiets en fietskleding40 jaar racefiets en fietskleding

Hoewel het ultieme clublid bij de fietsenwinkel 
van Wijtman tegenwoordig een stijlvolle Jan Jans-
sen in TCP-design kan kopen, is diversiteit het 
kenmerk van de fietsenkeuze van de toercluble-
den. De beweegredenen worden de laatste jaren 
gedetailleerd besproken in de rubriek ‘Trots op 
mijn fiets’. Carbon is de standaard geworden, 
waar staal in de voorbije decennia al werd ver-
drongen door aluminium. En onder impuls van 
bijvoorbeeld de luchtvaartindustrie komt er in de 
toekomst ongetwijfeld weer een ander materiaal 
dat sterker en lichter is.

Passie
Waar kabels lange tijd sierlijke lussen vormden op 
het stuur, worden die nu meer en meer wegge-
werkt in stuur en frame. Sowieso is er steeds min-
der sprake van kabels, als gevolg van de opmars 
van elektrisch schakelen. En als je als TCP’er nog 
weet wat commandeurs zijn, dan verraad je min 
of meer al je leeftijd. Maar het zegt alles over de 

gepassioneerde wijze waarop veel toerfietsers 
hun sport beleven, dat exemplaren van 40 jaar 
oud nog te bewonderen zijn in stoffige schuren of 
zolders. Bijvoorbeeld bij de familie Notenboom 
aan de Noordeindseweg. Zoon Arie fietste heel 
lang geleden bij de jeugd, maar gedenkwaardi-
ger is dat hij jarenlang de vrachtwagen reed om 
de fietsen van de deelnemers naar Den Helder 
te brengen. Zijn moeder ging altijd mee om te 
helpen met uitladen. De fiets in de schuur blijkt 
precies 40 jaar oud te zijn.
Fietsers kijken graag naar fietsen, vooral fietsen 
met een verhaal. Dat verklaart tevens waarom 
bezoekers van het Italiaanse fietsbedevaartsoord 
Madonna del Ghisallo zich ademloos kunnen ver-
gapen aan de fietsen van de helden van vroeger.

Herstel
Een fiets voor de weg, een fiets voor de stad, 
voor de modder of het gravel, voor elke periode 

Zet je racefiets tijdens een trainingsritje aan de rand van het terras en je merkt direct achter welke 
tafeltjes fietsliefhebbers zitten. Zij kijken namelijk niet wie er het terras oploopt, maar naar wat voor 
een fiets je net hebt geparkeerd. Analyseer tijdens een georganiseerde toertocht de oogbewegingen 
van de deelnemers en je ziet ze razendsnel bewegen van fietsshirt naar fietsshirt. Fiets en kleding, 
nostalgisch of modern, nonchalant of gesoigneerd. Dat is bij TCP niet anders.
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van het jaar, voor elke ondergrond. Remmen met 
blokjes, of toch liever met schijven? Smal zadel, 
breed zadel, open of dicht, Italiaans design, of 
Hollandse degelijkheid. En wat te denken van het 
verzet: van 8 of 9 naar 10 of 11 speed. Bovendien 
heeft compact de triple verdrongen. Want de 
trend is, zoals de Belgen in goed Vlaams zeggen: 
‘Don’t ride a triple, just drink a triple’… Overigens 
verkondigde een inspannings- en herstelcoach 
onlangs in een populaire wielerpodcast dat de 
beste hersteldrank een alcoholvrij biertje is. 
Tijden veranderen het bewegings- en denkpa-
troon van de toerfietser, want het oog wil immers 
ook wat. Maar de Keutenberg blijft deels 20%, 
langs de Waterweg heb je wind tegen en heen en 
terug naar ’t Kopje is nog altijd 135 km. Dat maakt 
fietsers gevoelig voor vernieuwing, overigens in 
het besef dat het kilootje meer - als gevolg van 
het klimmen der jaren - niet eenvoudig wordt 
gecompenseerd door ultramodern, technisch 
vernuft.

Trend
Vooruitgang zit echter zeker niet alleen tussen 
de oren. Het zit ook tussen de schouders, op de 
heupen en tussen de billen. Fietskleding heeft de 
afgelopen 40 jaar eveneens een ware metamor-

fose ondergaan. De recente ‘TCP-waslijn’ bij het 
Baken onderstreept die constatering. Over kleu-
ren en ontwerp valt uiteraard te twisten, dat het 
huidige lichte materiaal letterlijk en figuurlijk een 
verademing is ten opzichte van de wollen truien 
van begin jaren tachtig, is echter een gegeven. 
Blauw en geel was in de afgelopen vier decennia 
breed interpreteerbaar, zo toont de waslijn aan. 
In dat kader is met de kledinglijn van 2017 (en 
ook die van 2022) sprake van een ware trend-
breuk. Zwart is hip en bonte kleurencombinaties 
zijn vooral nog te bewonderen bij Italiaanse ama-
teurploegen. De zeem wordt elk jaar comforta-
beler, net als de boorden aan mouwen en pijpen. 
Shirts kunnen tegenwoordig ademen en bieden 
tegelijkertijd ruimte aan gedetailleerde weergave 
van bedrijfslogo’s.

Kleurrijk
Toerclub Pijnacker kan dit jaar terugkijken op 
een kleurrijke periode van 40 jaar. Dat zowel de 
kleding als de meeste fietsframes tegenwoordig 
overwegend zwart zijn, doet aan die constatering 
niets af. Een ding is zeker; als TCP over 10 jaar 
het gouden jubileum viert, is alles wat we nu 
omschrijven als vernieuwend, modern, trendy en 
stijlvol verworden tot pure nostalgie.

Roger Abbenhuijs

Jubiluem
Racefiets en fietskledingRacefiets en fietskleding



De stormachtige editie van 2015 was de 
laatste reguliere editie van de TCP-klassieker 
Den Helder-Pijnacker. Dat heeft het bestuur 
besloten na het tegenvallende aantal 
deelnemers en de daaraan gekoppelde 
enquete. Er komt een nieuw tweedaags 
evenement voor in de plaats.
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40 jaar toeren met Toerclub Pijnacker
Etappe 3: 2011-2020

Metamorfose bestuur 2016
In aanloop naar de ALV van maart 2016 krijgt 
het bestuur om uiteenlopende redenen 
een soort metamorfose. Marc van Buijtene 
wordt de nieuwe voorzitter, Frits van Velzen 
is inmiddels secretaris geworden en Roger 
Abbenhuijs gaat de pr op zich nemen. 
Ondertussen loopt Peter van der Meer warm 
als nieuwe penningmeester. Gelukkig zorgen 
Lia Gravesteijn, Koos Vonk en Kees van der 
Helm voor de mooie balans tussen ‘oud en 
nieuw’.

Bestuur 2011
Wim Goeman vz.
Koos Vonk
Onno de Vreede secr.
Jacques Greeve pen.
Lia Gravesteijn

Dick Broekmans
Kees van der Helm

Mutatie
Martijn van Toledo

Laatste Den Helder-Pijnacker 20152015

2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

Vlag half stok
in februari 2015

Op 2 februari 2015 overleed onze voorzitter 
Wim Goeman. Hij was niet alleen bestuurslid 
van het eerste uur, maar ook een enthousiast 

deelnemer (vaak 
samen met zijn zoon) 
of vrijwilliger bij diverse 
activiteiten. Ook toen hij 
door zijn ziekte niet meer 
kon fietsen, bleef hij zich 
met hart en ziel inzetten 
voor de vereniging. In 
2006 werd hij door de 
ALV benoemd tot Erelid.
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Tweedaagse 2016
Na de laatste Den Helder-Pijnacker in 2015 
kwam TCP met een passend alternatief: de 
Tweedaagse. Met een groep van ongeveer 50 
leden werd allereerst twee jaar achter elkaar 
een bezoek gebracht aan Valkenswaard, gevolgd 
door twee keer Bergen op Zoom. Voor 2020 was 
al een bestemming gevonden in Noord-Holland, 
maar toen kwam corona.

Nieuw clubblad 2017
Over metamorfoses gesproken! In juni 
verschijnt de eerste Zadelpen, het nieuwe 
clubblad van TCP. Drukkerij Impressed heeft 

een prachtig ontwerp 
gemaakt, de reacties 
zijn dan ook lovend. Een 
aantal rubrieken blijft 
gehandhaafd, maar de 
redactie bedenkt ook 
nieuwe elementen. Op deze 
manier houdt het clubblad 
zijn toegevoegde waarde, 
naast de actualiteit van de 
website en nieuwsmail.

TCP in quarantaine 2020
Een TCP jaar zonder activiteiten. Het is bijna 
niet voor te stellen, maar vanwege de corona-
pandemie was het wel een feit. Het was een 
in sportief oogpunt teleurstellend jaar, maar 
ook een jaar waarin de solidariteit voelbaar 
was, evenals de meerwaarde van samen 
fietsen. Toerclub Pijnacker komt sterk uit de 
Covid-crisis!

Kwartaaluitgave van 
Toerclub PijnackerZade pen
Juni 2017

TOERCLUB

PIJNACKER

● Tweedaagse Valkenswaard
● Leven en fi etsen in Spanje
● 10 vragen aan René de Schepper
● De fi ets van Piet Starrenburg
● Uit de bestuurskamer
● Sponsor in beeld: Louis van der Meijden

IN DIT NUMMER o.a.

2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 

Nieuwe kleding 2018
Lovende reacties, dat geldt een klein jaar later 
ook voor de nieuwe kledinglijn. Zwart wordt de 
basiskleur, waarin de clubkleuren op stijlvolle 
wijze zijn verwerkt. De hele vereniging in nieuw 
tenue op de voorpagina van de Zadelpen van 
september 2018; een hoogtepunt in de geschie-
denis van TCP!



 VERHUIS-
PLANNEN?

015 361 55 66
www.postmakelaardij.nl

Bel voor een vrijblijvende waardebepaling



41

 Naam?  Kees Ammerlaan.

 Leeftijd?  55 Jaar.

 Beroep?  Paprikakweker in Pijnacker.

 Welke fietsen staan er in je schuur of garage?  
ATB, twee racefietsen, een gravelbike en een 
gewone fiets om mee naar het dorp te fietsen.

 TCP fietst inmiddels 40 jaar, hoe lang fiets jij 
al?  Precies weet ik dat niet, maar ik denk rond de 
30 à 35 jaar.

 Waarom fiets je?  Voor de sociale contacten 
en om in een goede conditie te blijven. Als ik stop 
en/of minder zou gaan fietsen, word ik (te) zwaar.

 Hoeveel km fiets je per jaar?  Rond de 8.000 
km per jaar. 

 In welk(e) land(en) heb je gefietst?  Neder-
land, Spanje (Mallorca), Italië, Portugal en Spanje.

 Wat is je meest memorabele fietstocht en 
waarom?  De eerste keer Drenthe 200. Dit is een 
mountainbiketocht in de winter, rondom de kort-
ste dag van het jaar, waarbij je start in het donker. 
Dat jaar was er veel regen gevallen, waardoor het 
parcours nogal nat en dus zwaar geworden was. 
Onderweg kregen we natte sneeuw wat het fiet-
sen nog zwaarder en kouder maakte. We zijn dat 
jaar met 1.500 deelnemers gestart, waarvan er 
uiteindelijk maar 500 gefinisht zijn. 

 Wat staat er nog op je fietsverlanglijstje?  
Eigenlijk niet zoveel. Ik hoop nog jaren in goede 
gezondheid mijn wekelijkse rondjes (kilometers) 
te kunnen maken, waarbij we elkaar tijdens het 
fietsen een beetje kunnen uitdagen.

 Wat is je wens voor de volgende 40 jaar van 
TCP?  “Ik vind het heel mooi om te zien dat TCP 
in staat is op dit moment veel jeugd enthousiast 
te maken voor het fietsen. Ik vind het daarbij ook 
mooi om te zien dat Restore en TCP nu samen-
werken om met lokale kinderen weer een jeugd-
ploeg samen te stellen die gezamenlijk trainen 
om de fietsveiligheid te verbeteren en uiteindelijk 
misschien wedstrijdjes te kunnen gaan rijden. 
Voor TCP zelf is het mooi dat er een gelegenheid 
in het dorp is waar eenieder kan aansluiten in 
een bij hem passende groep om op zondag zijn of 
haar hobby uit te oefenen.”

10 vragen aan Kees Ammerlaan

Jubileum
TCP 10-vragenlijst
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Dubbelinterview Sjaak Greeve en Gijs van der Helm

40 jaar leeftijdsverschil, maar unaniem in hun waardering voor TCP
Nee, eigenlijk kennen ze elkaar niet of nauwe-

lijks, maar toch worden ze naast elkaar gezet 

voor een dubbelinterview voor de jubileumedi-

tie van clubblad de Zadelpen: Sjaak Greeve en 

Gijs van der Helm. Beiden hebben een bijzon-

dere relatie met TCP. De een jarenlang als lid en 

bestuurslid, de ander onder meer als adverteer-

der en kledingsponsor. Maar wat deze TCP-ers 

uniek maakt is dat ze precies 40 jaar verschillen 

in leeftijd.

Het leeftijdsverschil verklaart dat Sjaak (1946) en 
Gijs (1986) weinig over elkaar weten. “Ik ben zelf 
vooral actief bij TCP met de vossenjachten, op 
zondag rijden we vaak met een groep vrienden 
van CT De Guyter een rondje. Vandaar dat ik Sjaak 
ook niet vaak tegenkom”, zo opent Gijs. Sjaak 
heeft het voordeel dat hij jarenlang penning-
meester was en nog steeds de ledenadministratie 
doet. “De laatste jaren van mijn penningmeester-
schap heb ik Gijs nog wel eens benaderd over een 
advertentie in het clubblad voor Van der Helm 
Bedrijven. Het beste ken ik hem misschien nog 
van af en toe een artikel in de Telstar als bestuurs-
lid van een ondernemersvereniging.”
Hun kijk op de vereniging komt echter wel voor 
een belangrijk deel overeen. “TCP vind ik een 
enorm bruisende vereniging, waar heel het jaar 
door activiteiten zijn. Als je kijkt hoeveel mensen 
er elk weekend weer op de been zijn, is dat toch 
wel uniek te noemen. Vooral de veelzijdigheid is 
mooi, elk niveau kan ergens bij aanhaken”, meent 
Gijs. Sjaak kan zich goed vinden in die woorden. 
“Uniek is naar mijn mening dat er elke zondag 
van februari t/m oktober gezamenlijk vanuit Het 
Baken gefietst kan worden, de meeste keren met 
een route. Bij mijn weten kan dat bij geen enkele 

andere vereniging. 
Een gevolg hiervan 
is de grote verbon-
denheid met de 
vereniging.”

Complimenten
In 1993 is Sjaak 
lid geworden, 
nadat zijn vorige 
vereniging, de 
Euromast, opge-
heven werd. “Na 
een paar jaar werd 
ik in het bestuur 
gevraagd en een 
jaar later was ik 
penningmeester, 
wat ik bijna 20 jaar 
gedaan heb.” Gijs 
schat in dat hij een jaar of 5 lid is, maar zijn ken-
nismaking met de vereniging dateert al van langer 
geleden. “Toen ik een jaar of 14 was, deed ik al 
mijn eerste vossenjacht mee, waar mijn vader 
me op sleeptouw nam. Dat vergeet ik nooit meer, 
ergens in Midden-Delfland lek gereden, door mijn 
vader nog geholpen om de band te verwisselen. 
Toen reden we de vossenjacht overigens nog met 
kit in onze buitenband tegen het lekrijden, tegen-
woordig tubeless. Vervolgens in de Oude Leede 
achter een stadsfiets uit de wind gezeten, omdat 
ik zo kapot was. Als bedrijf zijn we natuurlijk ook 
al jaren verbonden aan TCP.” 
Op de vraag of er in de afgelopen decennia veel is 
veranderd binnen TCP antwoordt Sjaak: “Na jaren 
waarin sprake was van enige gezapigheid, heeft 
er vanaf 2016 een verjonging van het bestuur 
plaatsgevonden en is er nogal het een en ander 
veranderd. Een voorbeeld: door het aantrekken 
van gouden en andere sponsoren kon er voor 
een aantrekkelijke prijs nieuwe kleding worden 
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Dubbelinterview Sjaak Greeve en Gijs van der Helm

40 jaar leeftijdsverschil, maar unaniem in hun waardering voor TCP
aangeboden. Als gevolg hiervan rijdt nu bijna 
iedereen in de goed herkenbare outfit.” Gijs deelt 
die mening, al vindt hij dat TCP al vele jaren een 
actieve vereniging is. “Dat vrijwilligers er lang blij-
ven zitten, zegt natuurlijk ook veel. Complimenten 
aan Marc van Buijtene en het bestuur hoe bij-
voorbeeld een nieuwe kledinglijn wordt opgezet, 
maar recent ook de koffiepauzes tijdens Covid-
tijd. Een vereniging valt of staat met enthousiaste 
vrijwilligers.”

Op leeftijd
De dynamiek van TCP heeft door de jaren heen 
veel mooie verhalen opgeleverd. Gijs denkt daar-
bij in eerste instantie aan de vossenjacht. “Een 
vos op de mesthoop bij boer Kees Meijer was 
toch wel erg leuk, zeker als uitzetter. Mooi dat wij 
er als vrienden langer over kunnen analyseren, 
dan dat de jacht zelf duurt.” Sjaak noemt primair 
de vele mooie tochten van een week met de vaste 
kern van zijn zondagsgroep. “Om het jaar door 

Nederland en in het buitenland. Heel Nederland 
is mooi om met een gezellige groep doorheen te 
fietsen, maar tochten door Schotland, Engeland, 
Ierland, Frankrijk en Portugal zijn toch wel onver-
getelijk.”
Waar Sjaak naar eigen zeggen om medische 
redenen inmiddels voor het laatst op een race-
fiets heeft gezeten, heeft Gijs net met een groep 
vrienden in Frankrijk gefietst. Maar wat als we de 
leeftijden omdraaien? Gijs: “Het zou mooi zijn als 
ik nog zo zou kunnen fietsen. Het is een sport die 
je lang kunt volhouden en dat hoop ik dan ook 
te kunnen doen. Bijzonder dat je dit ook met een 
club vrienden kan doen. Wij gaan met onze groep 
vrienden elk jaar een week naar het buitenland, 
het zou toch geweldig zijn als ik dit nog kan doen 
als ik de leeftijd van Sjaak heb.” Toen hij 35 jaar 
was, fietste Sjaak veel tochten van 200 km met 
voorrijders. “Ook reed ik in die tijd de Elfsteden-
tocht, Hoeve-Diest-Hoeve en LBL. Mijn langste 
tocht stamt ook uit die tijd, de rit Rotterdam-
Brussel-Rotterdam met 336 km op de teller.”

Veiligheid
Afsluitend benoemt Gijs van der Helm de veilig-
heid als een punt van aandacht. “Je merkt dat er 
steeds meer mensen zijn gaan fietsen en dat het 
gewoon druk is in onze regio. TCP pakt dit ook 
goed op, maar het heeft continu aandacht nodig.” 
Sjaak Greeve geeft als advies mee om goed naar 
de leden te blijven luisteren.“ De vereniging 
vergrijst behoorlijk snel. Zelf ben ik niet meer in 
staat om zondags met de racefiets weg te gaan. 
Als alternatief rijd ik samen met een ander lid 
ons rondje van 60 à 70 km op een e-bike en daar 
genieten we ouderwets van. Misschien is het nu 
nog te vroeg, maar wellicht komt er een tijd om 
aandacht te vragen voor een e-bike-groep.”

Roger Abbenhuijs
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25 jaar jeugdafdeling

‘De jeugd van Toerclub Pijnacker 
wordt op handen gedragen’

goed, dat het voor andere opstartende jeugdver-
enigingen als voorbeeld werd gezien.
“Toen ging het lopen en kwam er met ongeveer 
tien verenigingen een jeugduitwisseling. Zo ging 
je elk jaar naar andere verenigingen toe om met 
andere jeugdleden, ingedeeld naar niveau, een 
toertocht te maken; de ene keer door de bossen, 
de andere keer de polders", zo kijkt Lia terug.

 Hoogtijdagen
Het succes had een keerzijde. Er waren begin 
2000 zoveel aanmeldingen dat er geen fietsen 
meer beschikbaar waren. Lia vertelt: “Toen heb 
ik een gesprek bij fietsenwinkel Verbakel gehad 
en daar werd aangegeven dat een aantal Giant 
fietsen kon worden geleverd, maar dat ik zo snel 
mogelijk moest beslissen om voor de start van 
het seizoen de fietsen te hebben. Er was geen tijd 
voor overleg met het bestuur over de financiën, 
dus heb ik het risico genomen zonder akkoord de 
fietsen te bestellen.”
Er is zelfs een tijd geweest dat er zowel geen fiet-
sen als kleding meer te verkrijgen was en is er een 
aanmeldstop geweest. Ook dit is een aantal jaar 
geleden geweest toen er na een goede PR veel 
nieuwe leden zich aanmeldden.

Naast alle aandacht rondom 40 jaar Toerclub 
Pijnacker mag niet vergeten worden dat de 
jeugdafdeling dit jaar 25 jaar bestaat. Een kwart 
eeuw lang enthousiaste jonge renners, die elke 
zondag met elkaar vele ritten hebben gereden 
en mooie fietsweekenden hebben meegemaakt.

Maar hoe is de jeugdafdeling ontstaan?  
Dit kunnen Lia en Marloes Gravesteijn het beste 
vertellen. 

 Het begin
Sinds 1996 is er officieel een jeugdafdeling van 
Toerclub Pijnacker, maar daarvoor werden er al 
door jeugdleden ritjes gereden, vaak de kinderen 
van leden van de toerclub. De ouders werden ver-
volgens begeleiders. Uiteindelijk wilde de vereni-
ging een officiële jeugdafdeling en hebben ze zich 
aangemeld bij de NTFU en KNWU van wie ze veel 
ondersteuning hebben gekregen in het opzetten 
ervan. Ook zorgde de KNWU voor een financiële 
bijdrage om een fietsweekend te kunnen organi-
seren. Verspreid over het land waren meer ver-
enigingen hun jeugdafdeling aan het opbouwen. 
Ze kwamen een aantal keer bij elkaar om ervarin-
gen uit te wisselen. Bij TCP verliep het opzetten zo 



 Charmeoffensief
Ook heeft de jeugdafdeling een paar moeilijke 
jaren gehad toen er een flinke terugloop was. Een 
verklaring is hiervoor lastig te geven. Marloes: 
“Kinderen werden ouder en gingen puberen. Ze 
kregen andere prioriteiten en namen elkaar mee 
in het stoppen met fietsen. Ook de begeleiding 
liep terug, want dat waren vaak de ouders van 
de kinderen. De groepen werden te klein om op 
niveau te kunnen fietsen en het was zelfs bijna 
zover dat we het over stoppen van de jeugd heb-
ben gehad. We zetten ons elke week in en dan 
stonden er maar een paar kinderen op zondag-
ochtend.”
Uiteindelijk is besloten een charmeoffensief in 
te zetten om het ledenbestand te vergroten. 
Pijnacker werd groter, er werd veel gebouwd, 
dus kinderen waren er. “Er is toen geadverteerd 
in de Telstar, we stonden op braderieën en er is 
geflyerd bij IJsvereniging Pijnacker. Ook kwam het 
idee om naar Jeugdland te gaan. De fietsen gin-
gen mee en kinderen konden zich inschrijven om 
onder begeleiding van enthousiaste volwassen 
leden met een groepje een rondje in de buurt te 
fietsen. Opvallend was dat door deze PR kinderen 
werden aangemeld waarvan ouders zelf niet fiet-
sen. En dat is een andere manier van begeleiden, 
aangezien er geen ervaring vanuit huis was, dus 
startte je vanaf de basis.”

 Jeugdbegeleiding en vrijwilligers
Momenteel is er een vaste groep ouders die 
met de jeugd meerijdt. Dit is wel eens anders 
geweest en moest er harder gezocht worden 
naar begeleiders.
Ook vrijwilligers zijn belangrijk tijdens vooral 
meerdaagse ritten, waar meer organisatie voor 

nodig was. Lia licht er één persoon uit die erg 
waardevol is als vrijwilliger, inmiddels al 25 
jaar. “Destijds was een autodealer sponsor 
van onze jasjes, waarvan het blauwe logo 
mooi bij de toerclubkleuren paste. Toen de 
jasjes na verloop van tijd gingen slijten, stop-
te de sponsor en zijn we bij een andere auto-
dealer langs geweest. We lieten foto’s zien 
van de kleding en ze waren erg enthousiast; 

we kwamen op het juiste moment en de kleding 
paste precies in hun sponsorbudget. Ook hadden 
zij blauw in het logo! We konden voor drie jaar 
jasjes bestellen.”
Bij de directeur werd aangegeven dat TCP een 
tweede busje met aanhanger zocht voor meer-
daagse weekenden én een chauffeur. “Hij wist ons 
te vertellen dat zijn buurman busjes verhuurde 
met trekhaak die we konden gebruiken én hij wist 
een werknemer die het vast leuk vond om de bus 
te besturen.” 
Toen kwam Jeroen van Houten in beeld, schoon-
zoon van Hans van der Does, die al jaren een 
actief lid is. Jeroen had zelf helemaal niets met 
fietsen, maar was en is een gouden hulp. Alles 
kan aan hem gevraagd worden: technische vra-
gen, tassen sjouwen, een zwaailicht regelen op de 
bus om tijdens stops zichtbaar te zijn. En hij was 
gek op de jeugd en de jeugd op hem. Hij werd al 
gauw een vaste begeleider voor weekenden met 
de jeugd, maar ook bij Den Helder-Pijnacker en de 
tweedaagse tochten van afgelopen jaren reed hij 
met de bus en hielp hij mee. 
Toen een derde busje nodig was voor de fiets-
weekenden van de jeugd, werd Joep Gravesteijn, 
de zoon van Lia, gevraagd. “Hij en Jeroen zaten 
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geregeld op een stoeltje in de aanhanger de jeugd 
onderweg op te wachten en ook in de avonden 
hadden ze de grootste lol.”

 MTB Ermelo
Aan het eind van elk seizoen gaat de jeugd naar 
Ermelo om daar te mountainbiken. “Ze kunnen 
helemaal los gaan, hoeven niet in de groep te blij-
ven en kunnen heerlijk crossen door de bossen. 
Eerder zijn we op andere plekken geweest om te 
mountainbiken, maar toen kwam Ermelo voorbij. 
Er is een goede fietsverhuur voor degenen zonder 
mountainbike en ze brengen de fietsen langs. Een 
leuke korting is ook een mooie bijkomstigheid. 
Ook VWV Ermelo ontvangt de jeugd met open 
armen, regelen genoeg eten en drinken en delen 
achteraf diploma’s uit. Als de sponsorbus vol 
leden aankwam, werden ze als VIPS ontvangen.”
Omdat het aantal jeugdleden een tijd geleden 
terugliep, zijn de vrije plekken in de bus aange-
vuld met volwassen leden, wat ertoe heeft geleid 
dat mountainbiken in Ermelo een uitje voor de 
hele vereniging is geworden. Lia geeft aan: “De 
jeugd blijft uiteraard voorgaan, maar de overige 
plekken kunnen met volwassen leden aangevuld 
worden. Ook dit jaar gaan we naar Ermelo en wel 
op 13 november. De sponsorbus is weer beschik-
baar gesteld.”

 Toertochten versus wedstrijdrijden
Bij de toerclub worden geen wedstrijden gereden, 
het blijft een toerclub, maar sommige pupillen 
hadden extra uitdaging nodig en stroomden door 
naar Restore Cycling Team waar ze harder konden 
rijden, konden sprinten en wedstrijden konden 

rijden. Tussen de toerclub en Restore ontstond 
een samenwerking. De toerclub fungeert als 
kweekvijver en veel pupillen zijn doorgestroomd. 
Restore was blij dat ze pupillen kregen die het al 
gewend waren in groepen te rijden. Het gebeurde 
dat vanuit Restore de vraag kwam of er nog 
talenten zijn ontdekt. En talenten zijn er geweest, 
bekende en minder bekende! Trots noemt Lia een 
aantal namen op: “Dennis van Winden, Joost en 
Nancy van der Burg, Demi Vollering en Daniek 
Hengeveld. Joost en Nancy zijn weer een neef en 
nicht van Demi, dus het fietstalent zal in de genen 
zitten.”

 Laagdrempelig
De Toerclub wil de jeugdafdeling laagdrempelig 
houden door de contributie laag te houden en 
voor fietsweekenden slechts een kleine bijdrage 
te vragen. “Je ziet dat er kinderen zijn die het 
wielrennen als tweede sport hebben en het 
kunnen combineren met een andere sport. Ze 
hoeven geen dure fiets of kleding aan te schaffen, 
want dit kunnen ze van ons huren. Ook krijgen 
ze een proefperiode van vier weken om te ont-
dekken of ze het wielrennen leuk vinden, maar 
je merkt dat bijna niemand opzegt”, zo ervaart 
Marloes elk seizoen weer.
Die laagdrempeligheid is mogelijk dankzij gulle 
sponsors. Wordt de naam ‘jeugd’ genoemd dan 
staan ze meteen voor ze klaar. “De jeugd wordt 
op handen gedragen!”

Tessa van Halem

Jubileum
Jeugd [vervolg]
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40 jaar toeren met Toerclub Pijnacker
Etappe 4: 2021

Bestuur 2021
Marc van Buijtene vz.
Koos Vonk
Frits van Velzen secr.
Peter van der Meer pen.

Kees van der Helm
Sjoerd van Poelgeest
Roger Abbenhuijs

Tandje erbij - maart
Van corona zijn we in maart 2021 nog niet 
af, fietsen mag alleen solo of in tweetallen. 
Dat betekent niet dat de voorbereidingen 
ook stilvallen. In tegendeel; in maart 
werken jeugdcommissie en handige 
vrijwilligers hard aan het in orde maken 
van de huurfietsen voor de groeiende en 
bloeiende jeugdafdeling. Hoe hoog moet 
het zadel, wie moet er een grotere fiets? 
Een tandje erbij in afwachting van alsnog 
een mooi fietsjaar!

Lintje voor Lia - april
Tijdens de vanwege 
corona bijzondere ALV van 
2020 nam Lia Gravesteijn 
afscheid als bestuurslid van 
TCP. Vanaf de oprichting 
is ze zeer nauw betrokken 
geweest bij de vereniging 
(en dat zal ze zeker 
nog blijven). Vanwege 
haar enorme staat van 
verdiensten - ook voor 
IJsvereniging Pijnacker, de 
Wielerronde van Pijnacker 
en de Run-Bike-Run - kreeg 
ze in april 2021 volkomen 
terecht een Koninklijke 
onderscheiding.

Stralende jeugdleden - mei
Niet alleen de volwassenen, maar zeker ook de 
jeugdleden stonden in het voorjaar te popelen 
om weer met elkaar op de fiets te stappen. Met 
gezond enthousiasme werd uitgekeken naar de 
persconferenties van de regering, waarin steeds een 
beetje meer bewegingsvrijheid werd aangekondigd. 
En als het weer zich dan ook nog van een stralende 
kant laat zien, dan verwelkomt de jeugdcommissie 
elke zondagochtend een grote groep jonge TCP’ers 
aan de inschrijftafel.
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Succes bij de Elite Vrouwen 
- juni

Elders in dit jubileumnummer komen ze al 
uitgebreid aan bod, de voormalige jeugdleden 
van Toerclub Pijnacker die ook dit jaar naam 
en furore maken in het peloton van de Elite 
Vrouwen. Demi Vollering wint in het voorjaar 
van 2021 La Course en Luik-Bastenaken-
Luik en Nancy van der Burg verrast in juni 
met een tweede plaats op het Nederlands 
Kampioenschap achter Amy Pieters. De foto 
dateert uit de begintijd van Nancy bij TCP.

Ode aan Jan Janssen 
- augustus

Nee, veel toertochten worden er ook in 2021 
nog niet georganiseerd, al wordt in september 
wel weer de toerversie van de Amstel Gold 
Race gehouden. De Ode aan Jan Janssen beleeft 
in augustus haar tweede editie en voor de 
tweede keer rekening houdend met de gestelde 
coronamaatregelen. TCP draagt daar actief 
aan bij. Het aantal deelnemers verdubbelt. Dat 
belooft wat voor komende jaren.

Meer dan alleen TCP 
- augustus

Dat Toerclub Pijnacker beschikt over een gouden 
groep, zeer trouwe vrijwilligers is wellicht 
algemeen bekend. Dat beperkt zich overigens 
niet alleen tot de eigen clubactiviteiten. Want 
als vanuit Nootdorp voor de tweede keer de 
Ode aan Jan Janssen 
wordt gereden, doet 
de organisatie een 
beroep op de inzet 
en expertise van TCP. 
Naast het uitzetten 
van de tocht, wordt 
ook het tijdrovende 
uitpijlen door leden 
opgepakt. Dat verdient 
ook een Ode.

Stoer/Tour for Life 
- september

Ze waren niet de eerste TCP’ers die de Tour 
for Life, ten bate van KWF en het Daniël den 
Hoed Ziekenhuis, met succes volbrachten, maar 
hun aanloop was vanwege corona wel heel 
bijzonder. Cor van der Valk, Sjoerd van Poelgeest 
en Dennis van Elst moesten een jaar extra 
wachten op het achtdaagse evenement van 
Noord-Italië naar Zuid-Limburg. De clubkleuren 

werden met trots 
uitgedragen én, 
veel belangrijker, 
mede dankzij 
een grote groep 
sponsors (ook 
bekenden van TCP) 
werd een prachtig 
bedrag bij elkaar 
gefietst
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 Naam?  Martijn van der Linde.

 Leeftijd?  41 jaar.

 Beroep?  Adviseur Bedrijfsprocessen, Kwaliteit 
en Inkoop in de automobiel maakindustrie. 

 Welke fietsen staan er in je schuur of garage?  
Een Wilier wielrenfiets en een elektrische (vloe-
ken in de kerk) Cube Touring. Die laatste gebruik-
te ik vroeger als woon-werk fiets (25km), maar 
tegenwoordig pak ik liever de racefiets. Met twee 
kinderen in de nee-fase is extra vroeg opstaan er 
helaas wat minder bij. 

 TCP fietst inmiddels 40 jaar, hoe lang fiets jij 
al?  Voordat ik lid ben geworden van TCP fietste 
ik net een krap jaartje. Mijn eerste meters waren 
in 2017.  

 Waarom fiets je?  Ik hoop een oudje te wor-
den dat nog gezond kan fietsen. Ik kijk altijd met 
enorme waardering naar ‘de oudjes’ in ons pelo-
ton. Voor de lange termijn fiets ik dus om gezond 
te blijven. Echter voor vandaag is een beetje de 
grenzen met mezelf opzoeken en samen lol heb-
ben ook heel leuk. Mijn hart laat intensief trainen 
niet toe, maar ik red me wel in de diverse groep-
jes binnen TCP. 

 Hoeveel km fiets je per jaar?  Dit jaar heel 
weinig. Werk en kinderen van 2 en 4 jaar kosten 
veel tijd. Dat is niet erg, maar elke zondag tot 
13:00 uur van huis blijven, gaat niet elk weekend. 
Normaliter rijd ik tussen de 5.000 en 6.000 km 
per jaar. Zullen we dat gewoon weer als doel voor 
volgend jaar stellen?  

 In welk(e) land(en) heb je gefietst?  Alleen 
nog in Nederland en Portugal. Met de racefiets 
dan hè! Portugal was altijd makkelijk, omdat mijn 
vrouw voor een touroperator werkte die ook 

wielrenvakanties in de 
Algarve aanbood. Als 
zij daar was voor werk, 
kon ik een fiets pakken 
en de regio verkennen. 
Heerlijk was dat!

 Wat is je meest 
memorabele fiets-
tocht en waarom?  
Dat is toch wel 
de Ride for the Roses 
in 2018 geweest. Op 
dat moment waren er 
drie mensen in onze 
omgeving getrof-
fen door kanker. Eén 
iemand heeft de strijd 
verloren, één was hard 
aan het strijden en de 
derde heeft de strijd 
net overwonnen. Een mix aan emoties voor de 
start van deze tour, want met duizenden mensen 
een gevoelig lied aanhoren, betekende een traan-
tje. Ook bij de finish moest ik een traantje laten, 
nadat ik de in ontvangst genomen roos overhan-
digde aan de weduwe van onze verloren vriend. 
Zo’n tocht, waarbij iedereen een emotioneel ver-
haal heeft, was heel bijzonder.  

 Wat staat er nog op je fietsverlanglijstje?  Ik 
doe bijna dagelijks zaken met bedrijven uit Slove-
nië, een supermooi land. Een businesstrip met de 
fiets in plaats van het vliegtuig staat nog wel op 
mijn lijstje. 

 Wat is je wens voor de volgende 40 jaar 
van TCP?  “Dat het naast nieuwe instroom ook 
gewoon een mooie vereniging blijft voor alle 
leeftijden. Dan hoop ik, als 81 jarige, dat er nog 
steeds een leuke club is om elke week bij te fiet-
sen.”

10 vragen aan Martijn van der Linde

Jubileum
TCP 10-vragenlijst
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Jubileum
Programma Jubileumjaar

Programma 40 jaar Toerclub Pijnacker

Het belooft een prachtig 
jubileumjaar te worden!
Met de speciale jubileumuitgave van de Zadel-
pen in handen is het jubileumjaar officieel van 
start gegaan! Toerclub Pijnacker bestaat alweer 
40 jaar en dat moet gevierd worden. Komend 
jaar staat de toerclub het hele jaar lang in het 
teken van het 40-jarig jubileum.

Om extra aandacht te geven 
aan dit jubileumjaar staan er 
verschillende activiteiten op 
het programma en dat een jaar 
lang. Om dit in goede banen te 
leiden, is een jubileumcommis-
sie opgericht. 
Binnen de toerclub zijn in de 
loop der jaren verschillende 
‘groepen’ ontstaan. Zo zijn er natuurlijk de race-
fietsers, maar ook de vossenjagers en de jeugdle-
den. Om in het jubileumjaar elke groep goed tot 
zijn recht te laten komen, zijn er uit deze groepen 
vertegenwoordigers gevraagd om plaats te nemen 
in de commissie, aangevuld met clubleden die 
in verschillende commissies rondom het bestuur 
van TCP draaien. Zo is de club compleet gemaakt 
en bestaat de jubileumcommissie uit: Marc van 
Buijtene, Lia Gravesteijn namens de jeugd, Derek 
Morsch en John Berk namens de evenementen-
commissie, Irene van Winden, 
ondersteunend aan evene-
mentencommissie, Bertus van 
Atten namens de Vossenjagers 
en ondergetekende namens 
de PR-commissie. Maandelijks 
wordt ieder, met de Viergang 
als vergaderlocatie, bijgepraat 
over de verschillende acti-
viteiten en worden nieuwe 
afspraken gemaakt voor de 
volgende bijeenkomst. 

Wat staat allemaal op het programma? 
Allereerst heeft iedereen de uitnodiging gekregen 
voor de receptie op 30 oktober a.s. voor (jeugd)
leden en oud-leden. Ook de (jonge) kinderen van 
leden zijn van harte welkom, want er staat een 
springkussen en ander vermaak voor ze klaar. Het 

belooft een leuke middag te 
worden voor jong en oud!
Op 21 mei 2022 wordt een toer-
tocht voor leden georganiseerd 
met verschillende afstanden én 
de route is een variant op Den 
Helder-Pijnacker, om die histo-
rische toertocht niet te vergeten. 
Het is tevens een traditie gewor-
den dat elk jaar een rit wordt 

opgedragen aan een goed doel en dan vooral een 
lokaal doel waar een lid bij betrokken is. Op 10 sep-
tember 2022 wordt een goededoelentocht gere-
den, waarbij ook niet-leden aan mee kunnen doen. 
Denk bijvoorbeeld aan gezinnen of mensen die op 
de stadsfiets een tochtje willen rijden.
Tot slot wordt het jubileumjaar afgesloten op 
13 november 2022, een dag na de MTB-tocht in 
Ermelo, met de traditionele jaarafsluiting. Daar zal 
uiteraard teruggeblikt worden op het afgelopen jaar. 

Aansluitend op deze jubileum-
editie van de Zadelpen, komt er 
ook een jubileumpagina op de 
website. Daar zijn een jaar lang 
regelmatig mooie verhalen uit 
de afgelopen 40 jaar te bewon-
deren. 

We hopen er met elkaar een fan-
tastisch feestjaar van te maken!

Tessa van Halem
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Jubileum
Uitnodiging

UITNODIGINGUITNODIGING

40 JAAR 
TOERCLUB 

PIJNACKER!

TOERCLUB

PIJNACKER

In oktober 1981 werd Toerclub Pijnacker 

officieel opgericht. Dat betekent een 

jubileum! Een jaar lang zullen diverse 

activiteiten in het teken staan van 40 jaar 

TCP. Bovendien bestaat de jeugdafdeling 

dit jaar 25 jaar.

 

We openen het jubileumjaar op 

zaterdagmiddag 30 oktober met een 

gezellige receptie voor leden (ook de 

jeugdleden), oud-leden, genodigden en 

vrienden van Toerclub Pijnacker. 

Het bestuur en de jubileumcommissie 

nodigen je van harte uit om hierbij 

aanwezig te zijn. En ken je oud-leden die 

geen uitnodiging hebben ontvangen, vraag 

ook hen om gezellig langs te komen.

 

Datum: zaterdag 30 oktober

Tijd: aanvang 15.00 uur (officiële 

gedeelte 16.00 uur) - einde 18.00 uur

Locatie: Het Baken in Pijnacker

 

We hopen veel bekenden te mogen 

verwelkomen!

 

Namens het bestuur 

van Toerclub Pijnacker,

Marc van Buijtene, 

voorzitter
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Na een gezellige toertocht even uitblazen onder het genot 
van een verfrissend drankje en een lekker hapje in:

Zalen beschikbaar voor:  
Bruiloften • Partijen • Vergaderingen • enz. 

Ook voor het afhalen van snacks!

S p o r t h a l  r e s t a u r a n t

  HET BAKEN



Retouradres:
Theodora Versteeghstraat 13, 

2642 DL Pijnacker

3 6 c y c l i n g . c o m
C Y C L I N G  W E A R

READY STARTS HERE
We zijn blij en trots dat TC Pijnacker heeft 
gekozen voor 36 Cycling Wear.
Het is voor ons belangrijk dat jij met plezier 
blijft sporten en dat je klaar bent voor je 
prestatie, uitdaging of doelstelling.

JOIN THE 36 CYCLING CIRCLE
Blijf op de hoogte en krijg als lid altijd 
10% korting op www.36cycling.com/shop


